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BAŞKANDAN 

Bir kuruluşun temel değerleri, kurumsal ilkeleri ve davranış kuralları ile yönetim biçimini 

ifade eder. Ticaret Odalarını güçlü kılan onların ortak değerleridir. Ortak değerler, odayı 

oluşturan Meclis üyelerini, Komite üyelerini, çalışanlarını, üyeleri, dış paydaşlarını ve 

müşterileri ortak bilinç ve kültür etrafında birleştirir. Bu kapsamda kurumsallaşma, kalite, 

eğitimler gibi konularda önemli adımlar attığımız bu yılda yaptığımız çalışmalar bu 

raporda sizlere sunulmuştur. 

Üyeleri ile birlik ve beraberlik içerisinde hareket eden Kumluca Ticaret ve sanayi Odası, 

her zaman en iyiyi hedefleyen hizmet anlayışı ile çalışmalarına hız kesmeden devam 

ediyor. Biz oda olarak bölgemizin hem ekonomik hem de sosyal anlamda gelişmesi için 

elimizi her zaman taşın altına koymaya hazırız. Bütün amacımız bölgemizin daha canlı ve 

örnek bir yer olması için çalışmaktır. 

KUTSO yöresinde doğal, kültürel, ve tarihi zenginliklerini koruyarak, üyeleri ile birlikte 

katılımcı yönetişim anlayışı ile ekonomik büyüme sağlayarak çağdaş ve özgün bir yapıya 

ulaşılmasına yön veren, öncü bir  “Meslek Kuruluşu” olmayı amaçlamaktadır. Alnımızın 

akıyla tamamladığımız bu yılı da huzurlu ve başarılı geçtiğine inanıyoruz. Bu duygu ve 

düşüncelerle bölgemizde, yurtiçi ve yurtdışında itibâra ve kamuoyu nezlinde takdire 

yakışır bir çalışma anlayışıyla, bölge ekonomisinin gelişmesi yolunda büyük hizmetler 

veren  Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak tüm üyelerimiz adına şükranlarımızı 

sunarız. 

Bölgemizin ekonomik ve sosyal gelişimi için yıllardır çalışan ve katkı sağlayan odamız siz 

değerli üyelerine, yönetim kurulumuza, meclisimize, meslek komitelerimize, üyelerimize, 

paydaşlarımıza ve personelimize, teşekkürlerimi sunuyorum. 

                                                                                               Murat H. GÜNAY 

                Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 

                                                                                           Yönetim Kurulu Başkanı 

 

 

 

 



 

 
 

 
 

 
 

VİZYONUMUZ 
 

Bölgemizin ekonomik gelişimi için, "sürdürebilir gelişme ve değişim" sloganını temel 
hizmet prensibi haline getiren Odamız, üyelerinin ihtiyaç ve beklentilerini en üst düzeyde 
karşılayan ve topluma yeni bilgiler kazandıran, deneyimler yaşatan ve değerler katan bir 

kurum olma anlayışını benimsemiştir. 
 
 
 

 
MİSYONUMUZ 

 
              Odamız; belirlemiş olduğu vizyon çerçevesinde Misyonunu; 

 Üyelerine, ihtiyaçlarının ve beklentilerinin ötesinde tarafsız, hızlı ve doğru hizmet 
sunmak, 

 Üyelerimizin Oda, birbirileri ve toplum ile ilişkilerinde yüksek ticaret ahlakını hâkim 
kılmak, 

 Sürekli öğrenme, gelişme ve değişme için çalışanlarına ve üyelerine çağdaş 
teknoloji sistemlerini kullanarak ve konusunda uzman kişilerden faydalanarak 
mesleki konularda eğitim vermek, 

 Takım çalışmasına önem verilen, bireysel ve grup başarılarının teşvik edildiği bir 
çalışma ortamı sağlamak, 

 Bölgemizin ve ülkemizin kalkınmasına yönelik faaliyetlerde bulunmak ve projeler 
üretmek,  

 Kalite yönetimleri gereklerine uyarak sürekli iyileştirmelerde bulunmaktır. 

 

 

 

 

 



 

 

 

KALİTE POLİTİKAMIZ 

 Sistemin sürekli iyileştirilmesi, üye ve uygulanabilir birincil ve ikincil mevzuat şartlarına 

uygunluk güvencesi için gereken prosesler dahil sistemi etkin bir şekilde uygulayarak 

üye memnuniyetini arttırmak. 

 Üye ihtiyaç ve beklentilerini dikkate alarak üye memnuniyetini ön planda tutmak, 

 Teknik, Ticari ve Yasal gelişmeleri izlemek ve üyelerimizi zamanında ve doğru 
bilgilendirmek, 

 Kalite Yönetimi ve TOBB Akreditasyon Sisteminin etkinliğini sürekli iyileştirilmek, 

 Üyelerimiz, yerel ve ulusal kurumlar ile ilişkilerimizi uzlaşma ve gelişme temelinde 

sürdürmek. Bölgemizin gelişmesi ve kalkınmasında kurum olarak üstlenebileceğimiz 

sorumlulukları üstlenmek ve başarmak, 

 Şeffaf bir yönetim anlayışı sunmak, 

 Sürekli iyileştirme faaliyetlerimizle, tüm süreçlerimizi mükemmelleştirmek için çalışmak, 

 Temsil ettiğimiz bölgemizin ekonomik, sosyal ve kültürel gelişimine faydalı olmak, 

 
 
 

 
HABERLEŞME VE İLETİŞİM POLİTİKASI 

 
Bölgemiz (Kumluca-Finike-Demre-Kaş) ticareti, tarımı ve turizmini yasal şartlar altında 
üyelerimizin memnuniyetini arttırmaya yönelik proaktif ve çözüm odaklı anlayışla hizmet 
sunabilmek için etkin iletişim yöntemlerini kullanarak üyelerimiz, paydaş kuruluşlar ve 
halkımızla sürekli ve sağlıklı ilişkiler kurmak, geliştirmek ve doğru bilgi akışını 
sağlamaktır.     
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

ÜYE İLİŞKİLERİ POLİTİKAMIZ 
 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası  olarak, her zaman üye memnuniyetinin ön planda 
tutulduğu, vizyon, misyon ve değerlerimiz doğrultusunda;   güçlü, saygın ve güvenilir bir 
kurum olarak kaliteli hizmet sunmaya devam ediyoruz. Bu ilkeyle sizlerin şikâyet ve 
taleplerinizi karşılamak; kalite standartlarımızı daha da ileri seviyeye ulaştırıp, hem daha 
iyi hizmet sunmak  için “Üye İlişkileri Politikamızı” oluşturduk. 
 

 Güvenirlik : Oda üye sicil ve tescil bilgilerinin korunması,istatistiki bilgilerininin 
doğruluğu, kaynakların etkin şekilde kullanılması açısından güvenilir kimliğe 
sahiptir. 

 Şeffaflık ve tarafsızlık: ODA üyeleri; şikâyet, talep ve sorularını; doğru, eksiksiz, 
anlaşılabilir ve kolay bir şekilde istedikleri heran ulaştırabilmektedir. Tüm iletişim 
kanallarımız sizlere açıktır. ODa tarafından, üyelerinin herhangi bir konu hakkında 
başvurdukları şikâyet, talep ve soruları ön yargısız ve adil bir şekilde 
değerlendirilmektedir. 

 Görev Bilinci İle Hareket Etmek : Oda Organ üyeleri ve ,personelin tamamı 
çalışmalarında mevzuata uygun ve Kalite Yönetim Sisteminde tanımlaması yapılmış 
 görevinin farkında olarak hareket etmektedir. 

 Çözüm odaklı olmak ; Üyelerden ,organ üyelerinden ve diğer kanallardan gelen 
Odaya ve ilimize ait sorunları çözerken; çözüm odaklı ,hızlı, üretken bir şekilde 
uygulanabilir çözüm önerileri üretir ve uygulamaya koyar. 

 Gizlilik: Oda’nın kuruluşundan bugüne üye verilerin korunması son derece 
önemlidir. Bu nedenle   kişisel veriler  her zaman gizli tutulmaktadır. 

 Güncellik : Oda üyeye ait sicil ve tescil bilgilerini ,mali bilgileri ,istatistiki bilgileri ve 
sisteme ait diğer bilgileri daima güncel halde tutar. 

 Dürüstlük ve İş Ahlakına İnanmak: Oda idari kadrodaki yöneticiler ile çalışan 
personel iş ahlakına uygun ,dürüst ve etik kurallar çerçevesinde çalışır. 

 Yeniliğe Açık Olmak :Oda teknolojik yeniliklere ve yeni yönetim sistemlerine uygun 
olarak , çalışanları ve üyelerini devamlı eğitim vererek adaptasyon çalışmaları 
yapar, çalışır. 

 Farklılık Oluşturmak : Diğer oda ve borsalardan farklı iyi uygulamalarını artırmaya 
çalışmaktadır. 

 Topluma ve Çevreye Duyarlı Olmak : Oda, topluma faydalı olacak çalışmalara 
paydaş olur ve çevre bilinci ile hareket eder. 

 Sosyal Sorumluluk Bilincinde Olmak : Sosyal sorumluluk projeleri üretir, mevcutlara 
katkı sağlar. 



 
 
 

 
 
 

İNSAN KAYNAKLARI POLİTİKAMIZ 
 

 Odamızın geliri doğrultusunda yeterli sayıda personel istihdam ederek, 
çalışanlarımızın Hizmet İçi Eğitimlerle yetkinliğini artırarak mesleki ve kişisel 
anlamda sürekli gelişimini sağlamak, 

 Personelimizin; hak ve sorumlulukları için ilgili yönetmelik, yasa ve iş kanunlarına 
uymak, 

 Çalışanlarımızı başarımızın anahtarı kabul ettiğimiz için çalışma ortamında gerekli 
düzenlemeleri yapmak, 

 Çalışanlarımızın motivasyon gücünü artırmak için ödüllendirme yapmak, 

 Üye odaklı yaklaşımımız ile doğru kişileri doğru birimlere  yerleştirmek, odamız  
içerisinde yüksek potansiyelleri seçmek, bilgi, beceri ve yetkinliklerini geliştirip 
tamamlamaları için her türlü fırsatı sağlamak, çalışan memnuniyetinin devamlılığını 
sağlamak, performans yönetim sistemi ile performanslarını değerlendirmek ve 
çalışanlarımız ile uzun vadeli işbirliğimizi sürdürmek ,her zaman, kaliteli zaman ve 
bilgi paylaşımından  asla vazgeçmeden yeni fikirlere açık, yaratıcı, güvenilir,  çağdaş 
insan kaynakları politikaları uygulayarak üyelerimizin  yanında olmaktır. 

 Eğitim düzeyi yüksek, yenilik ve değişimlere açık, girişimci, dinamik, sonuç odaklı, 
kendini ve işini geliştirmeyi hedefleyen insanlar kazandırmak 

 Çalışanlarımızın motivasyonlarını ve kuruma bağlılıklarını ön planda tutmak,  

  Çalışanlarımızın yeteneklerinden, gücünden ve yaratıcılığından azami fayda 
sağlamak, 

 Çalışanlarımız arasında fırsat eşitliği yaratmak, 

 Çalışanlarımız için şeffaf ve açık bir yönetim politikası izlemek,  Çalışanlarımızın, 
maddi ve manevi  

haklarının korunmasını gözetmek. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
 
 
 

BİLGİ İŞLEM POLİTİKAMIZ 
 

Günümüzde çalışanları, üyeleri, iç ve dış paydaşları ve diğer kurum ve kuruluşlarla iş 
ortaklığı bulunan Kumluca TSO ’nun kullandığı mevcut ve geliştirilebilir arşiv, web gibi 
bilgi sistemlerinde kurumun bilgi gizliliği ve ulaşılabilirliğine ilişkin güven ortamının 
yaratılması, stratejik bir önem taşımaktadır. Bilgi güvenliği sağlamak için teknolojik 
çözümlerle birlikte bilgi işlem teknolojilerinin kullanılarak, oluşabilecek risklere karşı 
önlem alan ve sürdürülebilir bir sistem Kumluca TSO ’nun bilgi işlem politikasını 
oluşturmaktadır. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

MALİ POLİTİKAMIZ 
 

 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politikasının temel amacı 5174 Sayılı Kanun 

çerçevesinde çıkartılan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar Bütçe ve 
Muhasebe Yönetmeliğinde belirtilen: “Gelir ve Gider bütçelerinin hazırlanması, kesin 
hesabın çıkarılması, hesap ve kayıt düzeninde şeffaflık ve tek düzenin sağlanması, bütün 
işlemlerin kayıt altına alınması, faaliyetlerinin gerçek mahiyetlerine uygun olarak sağlıklı 
ve güvenilir bir biçimde muhasebeleştirilmesi, mali tabloların muhasebenin temel 
kavramları ve genel kabul görmüş bütçe ve muhasebe ilkeleri çerçevesinde, uluslararası 
standartlara uygun zamanında ve doğru olarak hazırlanması ve raporlanmasına ilişkin 
ilke, usul ve esasları düzenlemektir” hükmünü yerine getirmektir. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

MECLİS ÜYELERİMİZ 
 

 
 
 

 

 

NO ADI-SOYADI ÜNVANI 
1 FAHRİ ÖZEN Meclis Başkanı 
2 TAHİR ARSLAN  Meclis Başkan Yardımcısı 
3 İSMAİL ATİK Meclis Başkan Yardımcısı 
4 AŞKIN YENİER Meclis Üyesi 
5 BARIŞ GÜRSES  Meclis Üyesi 
6 ERTAN PARÇAOĞLU Meclis Üyesi 
7 ERHAN SARICAOĞLU Meclis Üyesi 
8 ÖNDER SERT Meclis Üyesi 
9 GÖKHAN ASLANCAN Meclis Üyesi 
10 HAYRİ USTA Meclis Üyesi 
11 OSMAN DOĞAN Meclis Üyesi 
12 İBRAHİM EVREN Meclis Üyesi 
13 İZZET KARA Meclis Üyesi 
14 MEHMET BİLGİÇ Meclis Üyesi 
15 YILDIRIM DÜNDAR Meclis Üyesi 
16 MUSTAFA ACARBULUT Meclis Kâtip Üyesi 
17 NİHAT KARAYEL Meclis Üyesi 
18 ÖMER ÖZALTIN Meclis Üyesi 
19 RAMAZAN İPEK Meclis Üyesi 
20 RECEP SARICA Meclis Üyesi 
21 ŞÜKRÜ AÇIKYÜREK Meclis Üyesi 
22 ZİYA YAVUZ Meclis Üyesi 
23 İBRAHİM UĞUR ÇAKIR Meclis Üyesi 
24 MURAT HÜDAVENDİGAR GÜNAY Yönetim Kurulu Başkanı 
25 BAYRAM KARAGÜL Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
26 KERİM SOYTÜRK Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
27 TURGUT ACAR Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
28 BÜLENT KIZILKAYA Yönetim Kurulu Üyesi 
29 DERYA GÜZİN BARUT Yönetim Kurulu Üyesi 
30 FATİH ÇOŞKUN Yönetim Kurulu Üyesi 
31 MUHİTTİN ONARAN Yönetim Kurulu Üyesi 
32 AHMET ÇETİN Yönetim Kurulu Üyesi 



 

YÖNETİM KURULU ÜYELERİMİZ 

NO Adı Soyadı 
 
Ünvanı 

1 

 

MURAT 
HÜDAVENDİGAR  GÜNAY 

 

YÖNETİM KURULU 
BAŞKANI 

2 

 

BAYRAM  KARAGÜL 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKAN 
YARDIMCISI 

3 

 

KERİM  SOYTÜRK 

 

YÖNETİM KURULU BAŞKAN 
YARDIMCISI 

4 

 

TURGUT  ACAR 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

5 

 

BÜLENT  KIZILKAYA 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

6 

 

DERYA GÜZİN  BARUT 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

7 

 

FATİH  ÇOŞKUN 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

8 

 

MUHİTTİN  ONARAN 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

9 

 

AHMET  ÇETİN 

 

YÖNETİM KURULU ÜYESİ 

 

 

 

 



 

ODAMIZ ORGAN ÜYELERİ LİSTESİ 

  1.GRUP MESLEK KOMİTESİ YETKİLİ  

1 
ÇOLAKOĞLU GIDA SAN. VE TUR. TİC. LTD.ŞTİ. İRFAN ÇOLAKOĞLU 

2 
HAS GIDA TİC. LTD.ŞTİ.-KUMLUCA ŞUBESİ BURHANETTİN ÇOBAN 

3 
YENİER GIDA KUYUM.İNŞ.TUR. TİC. VE SAN. LTD.ŞTİ. AŞKIN YENİER 

4 
PEKSAN GIDA PAZ. VE TİC.LTD.ŞTİ. RAMAZAN İPEK 

5 
ÖZCAN AYDEMİR ÖZCAN AYDEMİR 

6 
GÖKHAN ASLANCAN-ALİ BAKKAL GÖKHAN ASLANCAN 

7 
USTALAR TOPTnAN MUHAMMED USTA 

  2.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 
ÖNDER SERT-PERDA HOME ÖNDER SERT 

2 

ESER ARACILIK HİZ.DAY.TÜK.MAL.İTH.İHR.İNŞ.SAN. 
VE TİC. LTD.ŞTİ. İBRAHİM ARSALI 

3 
EMİN ÖZEN EMİN ÖZEN 

4 
RAMAZAN AKASMAN RAMAZAN AKASMAN 



5 

SARIAHMETOĞULLARI DAY.TÜK.MAL.GIDA 
TAR.TAŞ.KUY.OTO.İNŞ.TUR.VE TİC.LTD.ŞTİ. ERHAN SARICAOĞLU 

  3.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

YAVUZLAR SANAYİ TURİZM TİCARET ANONİM 
ŞİRKETİ ZİYA YAVUZ 

2 

KOLEKSİYON MUTFAK MOBİLYA İNŞAAT TUR.SAN. 
VE TİC. LTD.ŞTİ. HAKAN KIRMIZIDAN 

3 
İSMAİL ATİK İSMAİL ATİK 

4 
HATÇILAR MOBİLYA ORMAN ÜRÜNLERİ SÜLEYMAN DEMİREL 

5 
MUSTAFA KAHRAMAN MUSTAFA KAHRAMAN 

  4.GRUP MESLEK  KOMİTESİ   

1 

EVREN TORNA PETROL ÜRÜN. GIDA TAR. MAK. İNŞ. 
PAZ. VE NAK. TİC. VE SAN. LTD.ŞTİ. İBRAHİM EVREN 

2 
FERAH TURİZM SEYAHAT İNŞ. TİC. VE SAN. LTD.ŞTİ. FETHİ KEMAL ÖZTÜRK 

3 

DEMRE KORELİLER TAR. OTO KİRALAMA TUR. 
İNŞ.EML.OTO.TAŞ. GIDA İTH.İHR.SAN. VE TİC. 
LTD.ŞTİ. ÖMER GÖKÇE 

4 
DURMUŞ OZAN BAŞER DURMUŞ OZAN BAŞER 



5 

MAVİ BONCUK OTO. GIDA TUR. AKARYAKIT 
İNŞ.EML.TAR.REK.HİZ.TEKS.NAK.PAZ.İTH.SAN. VE 
TİC.LTD.ŞTİ. TURGUT ACAR 

6 

LİLYUM TUR. İNŞ. TAŞ. GIDA VE SOS. HİZ. TİC. SAN. 
LTD.ŞTİ. YILDIRIM DÜNDAR 

7 

ASLAR TAŞIMACILIK TURİZM TİC.İNŞ.OTO. PAZ. 
LTD.ŞTİ. ALİ SÜNGÜLÜ 

  5.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

HOYRAZLI İNŞ. SERA MALZ. KOM. TİC. VE SAN. 
LTD.ŞTİ. MUSTAFA HOYRAZLI 

2 

USTAPEN PVC METAL CAM YAPI SİST. İNŞ. SAN. VE 
TİC. LTD.ŞTİ. HAYRİ USTA 

3 

PARÇAOĞLU SIHHİ TESİSAT MALZ. İNŞ. TUR. TİC. 
LTD.ŞTİ. ERTAN PARÇAOĞLU 

4 

TERMİK ELEKTRİK BOBİNAJ SAN. TİC. VE PAZ. 
LTD.ŞTİ. BÜLENT KIZILKAYA 

5 
NAMIK GÜRGEN NAMIK GÜRGEN 

6 

KESKİN İNŞAAT MALZ. VE TURZ. İŞLET. SAN. TİC. 
LTD. ŞTİ. HÜSEYİN KESKİN 

7 

BİLAL YEDİRİM 

 

 BİLAL YEDİRİM 

  6.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 
MUZAFFER COŞAN-COŞAN TELEKOM MUZAFFER COŞAN 



2 

BAYSANLAR İLETİŞİM İNŞ. TUR. TİC. VE SAN. LTD. 
ŞTİ. EVREN BAYSAN 

3 

FC KUYUMCULUK İNŞ. EML. DAN. SAN. VE TİC. 
LTD.ŞTİ. FATİH COŞKUN 

4 

HÜS-MER TURİZM SARRAF KUYUMCULUK SAN. VE 
TİC. LTD.ŞTİ. HÜSEYİN DARİYEMEZ 

5 
NİHAT KARAYEL KARAYEL KUYUMCULUK NİHAT KARAYEL 

  7.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 
SİNAN ÇELİK SİNAN ÇELİK 

2 

LİKYALILAR TURİZM SEMİNERCİLİK YATIRIM 
DANŞ.EML.İNŞ.ORG.TAŞ.SAN. VE TİC. LTD.ŞTİ. GÜRKAN GÜNGÖR 

4 

ARKADAŞ İNŞ. GIDA KONFEK. NAK. TUR. TİC. VE 
SAN. LTD. ŞTİ. TAHİR ARSLAN  

  

GÜR NUR TURİZM OTELCİLİK İNŞ. SAN. VE TİC. LTD. 
ŞTİ.  BARIŞ GÜRSES  

5 
BİLGİÇLER TURİZM İNŞ. TİC. VE SAN. LTD. ŞTİ. MEHMET BİLGİÇ 

6 
NURBAY TURİZM TARIM VE TİCARET LTD.ŞTİ 

ADEM DOLUNAY TOMANBAY 

7 
BAYRAM KARATAŞ BAYRAM KARATAŞ 

  8.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

HALİL SARICA SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ 
LTD.ŞTİ.-KAŞ ŞUBESİ HALİL SARICA 



2 
NURAY DURAN NURAY DURAN 

3 

BARANSEL GRUP EMLAK TURZ.OTO.İNŞ.TAAH.TİC 
.LTD. ŞTİ. İZZET KARA 

4 
ABDULLAH ALICI ABDULLAH ALICI 

5 
ÖMER ÖZALTIN  ÖMER ÖZALTIN 

6 
OSMAN DOĞAN SİGORTA ACENTELİĞİ OSMAN DOĞAN 

7 

HALİL SARICA SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ 
LTD.ŞTİ.-KAŞ ŞUBESİ HALİL SARICA 

  9.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 
ÖZ AÇIKYÜREK PAZARLAMA VE TİCARET LTD.ŞTİ. MAZLUM AÇIKYÜREK 

2 

TÜREL FİDE TARIM TURİZM İNŞ. SAN. VE TİC. 
LTD.ŞTİ. MUSTAFA TÜREL 

3 

TARFA TARIMSAL FAALİYETLER ÜRETİM PAZ. VE 
DIŞ TİC.LTD.ŞTİ. FAHRİ ÖZEN 

4 

SARICA TARIM İNŞ.TAŞIMACILIK GIDA İTH.İHR.SAN. 
VE TİC. LTD.ŞTİ. RECEP SARICA 

5 
YAŞA TARIM SANAYİ İNŞAAT VE TİC. LTD.ŞTİ. ETHEM YAŞA 

6 

MEKTAR TARIM İNŞ. TURZ. PET. SAN. VE TİC. 
LTD.ŞTİ. MUSTAFA ACARBULUT 

7 

HAKER TARIM TURİZM GIDA İNŞ. TAAH. TİC. 
LTD.ŞTİ. HAKKI ARIKAN 

  10.GRUP MESLEK KOMİTESİ   



1 
ALİ ALTINKAN ALİ ALTINKAN 

2 

MRE MÜHENDİSLİK İNŞAAT TARIM TURİZM SAN. 
TİC. LTD.ŞTİ.-DEMRE ŞUBESİ EMRE CEYLAN 

3 

TASARIM MİMARLIK MÜHENDİSLİK TİCARET 
LİMİTED ŞİRKETİ KERİM SOYTÜRK 

4 

DERYA BARUT MİMARLIK İNŞAAT TAAH. TİC. LTD. 
ŞTİ. DERYA G. BARUT 

5 

DEMİR ÖNCÜ MİMARLIK ORTAKLIĞI TİCARET 
LİMİTED ŞİRKETİ HASAN ÖNCÜ 

  11.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 

KİRİŞ TARIM DIŞ TİCARET PAZARLAMA LİMİTED 
ŞİRKETİ LEVENT VELİ YAZICI 

2 
DURDAŞ KOMİSYON TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ CENGİZHAN DURDAŞ 

3 
MUHİTTİN ONARAN MUHİTTİN ONARAN 

4 
İBRAHİM UĞUR ÇAKIR İBRAHİM UĞUR ÇAKIR 

5 

B.Ş.F. AÇIKYÜREK TARIM ÜRÜNLERİ KOM.TAŞ.İNŞ. 
DIŞ TİC. İTH. VE İHR. LTD. ŞTİ. ŞÜKRÜ AÇIKYÜREK 

6 
KEMAL TÖNGÜŞLÜ KEMAL TÖNGÜŞLÜ 

7 

GARADERELİ TARIM İNŞAAT OTO. TİC. VE PAZ. 
LTD.ŞTİ. FATİH KARAKUŞ 

  12.GRUP MESLEK KOMİTESİ   

1 
SONER KAYRA SONER KAYRA 



2 
MUSTAFA ARSLAN MUSTAFA ARSLAN 

3 

MURAT H GÜNAY İNŞAAT TAAHHÜT PROJE LİMİTED 
ŞİRKETİ MURAT H. GÜNAY 

4 

KARAGÜL İNŞAAT MÜHENDİSLİK TURİZM GIDA 
TARIM VE TİCARET LTD.ŞTİ. BAYRAM KARAGÜL 

5 

YENİ ÇETİNLER İNŞAAT SANAYİ TİCARET TURİZM 
VE PAZARLAMA LTD.ŞTİ. AHMET ÇETİN 

6 
RAMAZAN BENLİ RAMAZAN BENLİ 

7 
ŞEVKİ YÖRÜK ŞEVKİ YÖRÜK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ODAMIZ ORGANİZASYON ŞEMASI 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

ODAMIZIN GÖREV ALDIĞI KURUM KURULUŞ VE İŞTİRAKLER 

                                                     

                             

                

  

TOBB Turizm Kurulu 

Batı Akdeniz Fuarcılık ve 
  Organizasyon Ltd. Şti.       
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TEMEL YETERLİLİKLER 

 

1.1.Yönetim ve Oda Mevzuatı 

2020 Yılında 10 adet Meclis Toplantısı yapılarak 85  gündem maddesi görüşülmüş olup, 
Meclis katılım oranı % 93’dür. 

2020 Yılında 50 adet Yönetim Kurulu Toplantısı yapılarak 320 gündem maddesi görüşülmüş 
olup, Yönetim Kurulu katılım oranı % 96’dır. Her hafta Salı günleri düzenlenen toplantılarda, 
üyelerimizin müşterek ihtiyaçlarını karşılamak, meslekî faaliyetlerini kolaylaştırmak ve oda 
işleyişi ile ilgili kararlar alınmaktadır. 

MECLİS VE YÖNETİM KURULU TOPLANTI İSTATİSTİKLERİ 

 YKT 

Toplantı 

Sayısı 

YKT 

Gündem 

Sayısı 

YKT 

Katılım 

Oranı 

 Meclis 

Toplantı 

Sayısı 

Meclis 

Gündem 

Sayısı 

Meclis 

Katılım 

Oranı 

2016 47 378 92  12 98 89 

2017 47 368 96  12 95 96 

2018 49 272 87  12 108 70 

2019 49 281 95  12 110 80 

2020 50 320 96  10 85 93 

 
 

1.2. Mali Yönetim 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası mali politika amaçları doğrultusunda muhasebeye ilişkin 
mali tablo, makbuz, fiş, belge ve defterleri ile hesap planlarını 5174 sayılı Kanun ve ilgili 
yönetmeliklerine(Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği) göre düzenler. 
Düzenli olarak Yönetim, Hesapları İnceleme Komisyonu ve Meclise sunulan evraklar; 

 Aylık mizan 
 Yıl sonu kesin gelir ve gider bütçeleri 
 Yeni hesap dönemi için tahmini gelir ve gider bütçeleri 
 Gelir tablosu ve bilanço 
 Diğer bütçe ekleri (Kadro cetveli, Kayıt Ücretleri ve Yıllık Aidat Tarifeleri, Hizmet 

Karşılığı Alınacak Ücret Tarifeleri Tabloları, Harcırah Tablosu ve Bütçe 
Talimatnamesi) 

 Muhasebe Biriminden talep edilen diğer raporlar. 
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1.3. İnsan Kaynakları Yönetimi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2020 yılında 18 çalışanı ile hizmet vermiştir. 18 çalışanın 
9’u bayan, 9’u erkektir. Oda Personelinin sorumluluk, yetkileri ve yetkinlikler kalite yönetim 
ve akreditasyon standartları çerçevesinde hazırlanan dökümanlara personelimiz dosya 
paylaşım sistemi ile anında ulaşarak görebilmektedir. 

Yeni işe başlayan personel ve stajerlere;  odamız yapısı ve yasal mevzuatı (kanun ve 
yönetmelikler), faaliyetleri, kalite yönetim sistemi ve organizasyon yapısı hakkında kısa 
bilgilendirmeler yapılır. Bilgilendirme amaçlı gerek yeni personele gerekse stajerlere Personel 
El Kitabı verilerek oryantasyon eğitimine tabi tutulur. 

 

KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI PERSONEL SAYISI VE EĞİTİM DURUMU 

Personel Çalışan 
Personel 
Sayısı 

Eğitim Durumu 

İlköğretim Lise Ön Lisans Lisans Yüksek 
Lisans 

Erkek 9 0 3 1 4 1 

Kadın 9 1 0 0 8 0 

Toplam 18 1 3 1 12 1 

% (Yüzde) %100 %5 %12 %5 %73 %5 

 

Geçen yıla göre personellerimizden ön lisans ve lisans mezunu olanlardan, lisans seviyesine 

yükselen personellerimiz lisans mezunu seviyesini %58’den %73’e çıkarmıştır. 

NO ET       ETKİNLİK/FAALİYET 
ADI 

İŞBİRLİĞİ 
KURULUŞ SÜRE TARİH 

KATILAN 
PERSONEL 

1 Türkiye Teknoloji 
Buluşmaları 

TOBB 
1 GÜN 13.2.2020 

Mesut BAKAR, İlyas 
DEĞİRMENCİ 

2 
 

Protokol Kuralları ve 
Kurumsal Temsil 

Eğitimi 

TOBB-WEBİNAR 

2 GÜN 
1-
3.09.2020 

Mesut BAKAR, Mustafa 
ÖZTÜRK, A. Cumhur 
ÇAKMAK,Recep 
KÖSEK,Ebru 
YILMAZ,Ayşegül İzat 
Özaydın,Ş. Gamze 
GERMEN,Barış 
DEĞİRMENCİOĞLU, İlyas 
DEĞİRMENCİ,Hatice 
KÖSEK,Ramazan 
UÇAK,Mehmet 
ÖZDEMİR,Funda 
ATILGAN,Bilal ÖNER,Ebru 
SOYTÜRK,Melek 
BORAZANOĞLU,Ayşegül 
UYSAL 
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3 

Afet Farkındalık Eğitimi 

KUTSO-İl Afet 
Müdürülüğü 
Antalya  1 GÜN 27.2.2020 

Mesut BAKAR, Mustafa 
ÖZTÜRK, A. Cumhur 
ÇAKMAK,Recep 
KÖSEK,Ebru YILMAZ, 
İlyas DEĞİRMENCİ, 
Mehmet ÖZDEMİR, Ayşegül 
UYSAL 

4 Stratejik Planlama 
Eğitimi-Online TOBB 1 GÜN 22.4.2020 

Ebru YILMAZ 

5 Risk Yönetimi Eğitimi-
Online TOBB 1 GÜN 28.4.2020 

Ebru YILMAZ 

6 
 

Sanayi Bilgilendirme 
Sistemi Eğitim Programı 

(online) TOBB 1 GÜN 8.6.2020 

Ebru YILMAZ,  Şerife 
TUNCEL 

7 Tübitak kobi arge 
destekleri bilgilendirme 

semineri(online) 

TOBB-WEBİNAR 

1 gün 1.10.2020 

Ebru YILMAZ 

8 İMBS-TNB entegrasyon 
çalışmaları 

TOBB-WEBİNAR 
1 GÜN 

14..10.202
0 

Şerife TUNCEL 

9 İş Makinası Sistemi 
Eğitim 

Programı(Webinar) TOBB 1 GÜN 24.6.2020 

Şerife TUNCEL 

 
10 

EBYS Sistem Yöneticisi 
Eğitimi 

TOBB-Webinar 

5 GÜN 
22.06-
26.06-2020 

İlyas DEĞİRMENCİ 

 
 
11 

KOBİler ve kurumlar 
için siber güvenlik 

bilgilendirme semineri 

TOBB-WEBİNAR 

1 GÜN 13.10.2020 

İlyas DEĞİRMENCİ 

12 Fethiye Kurutma Tesisi 
İncelemesi 

FETHİYE 
KURUTMA 
TESİSİ 1 GÜN 20.02.2020 

Mesut BAKAR, 
İlyas DEĞİRMENCİ 

13 
Isparta Uygulamalı 

Bilimler Üniversitesi’ni 
ziyaret 

ISPARTA 
UYGULAMALI 
BİLİMLER 
ÜNİVERSİTESİ 1 GÜN 03.09.2020 

Mesut BAKAR, 
İlyas DEĞİRMENCİ, Ebru 
YILMAZ 

14 Yönetim Kurulu Üyesi 
Ertan Parçaoğlu Serasını 

Ziyaret 

ERTAN 
PARÇAOĞLU’N
UN MANGO 
SERASI 1 Gün 23.09.2020 

Mesut BAKAR 
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Odamız Personel Performans Değerlendirme Sistemi 2014 yılından itibaren uygulanmaktadır. 
Odanın Kalite Yönetim sistemi ve Akreditasyon Sistemine ışık tutacak bir çalışma olan bu 
sistem, çalışanların eğitim ve gelişim ihtiyaçlarını tespit ederek verimli çalışmalarına katkı 
sağlamaktadır. 

Performans değerlendirme neticesinde personelin sonuçları değerlendirilir ve yönetim Kurulu 
kararı ile çeşitli ödül uygulamaları yapılır. 

 

 

 

 

KUTSO’da Çalışan Memnuniyet Anketi 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası çalışanlarına yılda bir defa çalışan memnuniyet anketi 
düzenlemektedir.  tarihinde Kurumumuz merkez ve ilçe temsilciliklerindeki personelimiz 
tarafından cevaplandırılmak üzere hazırlanan anket formu; Odamız hakkındaki genel 
düşünceler bölümünde 8, Kurumsal imaj bölümünde 3, Yöneticilerin değerlendirilmesi 
bölümünde 6, yapılan işin memnuniyeti bölümünde 7, Fiziksel çalışma ortamı bölümünde 7, 
Takım çalışması bölümünde 8, Hizmet kalitesi ve müşteri memnuniyeti bölümünde 4, Kişisel 
gelişim ve eğitim olanakları bölümünde 4 soru olmak üzere toplam 8 bölüm 47 sorudan 
oluşmaktadır. 

Odamız hakkındaki düşünceleriniz başlıklı dokuzuncu bölüm ve paylaşmak istedikleriniz 
başlıklı onuncu bölüm ise görüş belirtmeye yönelik olduğundan ayrı bir bölümde 
değerlendirmeye alınmıştır.  

Ankete 18 personelimiz katılmış olup, personel katılım oranı % 100 olmuştur.  

2020 yılı Çalışan Memnuniyet Oranı %98 olarak tespit edilmiştir. 

 

Buna göre anket değerlendirmesi aşağıda verilmiştir; 

Çalışanların; 
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1- ÇALIŞAN MEMNUNİYET ORANI 

 

%98’sı KUTSO’da çalışmaktan memnun olduğunu belirtmiştir. 

 

 

2- ODANIN KURUMSAL İMAJI 

 

Çalışanların %93’si KUTSO’nun kurumsal imajını olumlu bulmaktadır. 

 

 

 

98% 

2% 

Çalışmaktan Memun 

Çalışmaktan Memnun 
Değil 

93% 

7% 

Kurumsal İmaj Olumlu 

Kurumsal İmaj Olumsuz 
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3-  YÖNETİCİLERDEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%97 çalışan yöneticilerinden memnundur. 

 

 

 

4- ÇALIŞANLARIN YAPTIĞI İŞTEN MEMNUNİYET ORANI 

 

%85  çalışan yaptığı işten memnundur. 

 

 

97% 

3% 

Yöneticilerden memnun 

Yöneticilerden memnun 
değil 

85% 

15% 

Yaptığı işten memnun 

Yaptığı işten memnun 
değil 
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5- ÇALIŞMA ORTAMININ FİZİKSEL DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%78 çalışan, çalışma ortamının fiziksel durumundan memnundur. 

 

 

6- TAKIM ÇALIŞMASI DURUMUNUN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%77 çalışan odada etkin bir takım çalışmasının olduğunu düşünmektedir. 

 

 

 

78% 

22% 

0 

Fiziksel durumdan 
memnun 

Fiziksel durumdan 
memnun değil  

77% 

23% 

Etkin bir takım çalışması 
vardır. 

Etkin bir takım çalışması 
yoktur. 
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7- ÜYELERE VERİLEN HİZMETİN ETKİNLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%88  çalışan üyelere verilen hizmetleri yeterli ve etkin buluyor. 

 

 

8- ALINAN EĞİTİMLERİN ETKİNLİK VE YETERLİLİĞİNİN DEĞERLENDİRİLMESİ 

 

%80 çalışan aldığı eğitimleri yeterli ve etkin buluyor. 

 

 

88% 

12% 

Etkin hizmet 
verilmektedir. 

Etkin hizmet 
verilmemektedir. 

80% 

20% 
Eğitimler Yeterli ve Etkin 

Eğitimler Yeterli ve Etkin 
Değil 
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Dokuzuncu bölümde cevaplanması istenen odanın olumlu özellikleri olarak; 

sürekli ve artan ivme ile üyelerine hizmet vermesi, üyelerimizin odamızla 

rahatlıkla iletişime geçebilmesi, Odanın kurumsal imajının iyi olması, 

çalışanların birbirleri ve yönetim ile uyumlu çalışması, personel eğitimlerinde 

artış olduğu ortaya çıkmıştır. 

Elde edilen veriler doğrultusunda personele yönelik yapılması gereken 

çalışmalar şöyledir; 

1- Yeni  hizmet binasında servislerin bulunduğu zemin katın bölünmesi. 

2- Muhasebe Birimine sahte para tespitine yönelik para sayma  makinası 

alınması. 

3- Bilgi İşlem Birimine yüksek donanımlı bilgisayar alınması.  

 

YILLARA GÖRE PERSONEL MEMNUNİYET ORANLARI 
 

YIL MEMNUNİYET ORANI(%) 

2020 98 

2019 96 

2018 95 

2017 95 
 

Odamızda 2020 yılı itibari ile  7 personel toplantısı gerçekleştirilmiş olup, her ay, ayda iki kez 
Çarşamba günleri personel toplantıları yapılarak toplantı tutanağı hazırlanmaktadır. 
Toplantılarda haftalık planlar, personel dilek ve şikayetleri ile Yönetim Kurulu Kararları  vb. 
konularda bilgilendirme yapılmaktadır. Ayrıca çözümlenemeyen konular ile ilgili yıl sonu 
personel toplantıları değerlendirme raporu oluşturulmaktadır. 
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Diğer Oda ve Borsalar ile yapılan Kıyaslama Çalışmaları 

 2020 YILI KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ 
ODASI KIYASLAMA ÇALIŞMASI  

YAYIN TARİHİ :  16.09.2014 

REVİZYON        :  01 

REV. TARİHİ     :  13.04.2018 

DOK NO           FR.103              

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET VE 

SANAYİ ODASI   AFYON TSO 
SONUÇ 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, 
Afyon Ticaret ve Sanayi Odası ve 
yapılan kıyaslama çalışması 
kapsamında EBYS kullanımı 
hakkında bilgi alışverişinde 
bulunuldu. 
           Bu kapsamda görüşülen 
konular şöyledir; 
- Gelen-giden evrak, Yönetim, 
Meclis,Meslek Komitesi’nin EBYS 
üzerinden takip edildiği-Sakarya 
TSO 
- Gelen-giden evrak, hasta sevk, 
izin formlar-Afyon TSO 
- Gelen-Giden evrak dışı 
kullanımların ücrete tabi olduğu 
tespit edilmiştir.Genel 
Sekreterlikçe ek paket alımı 
uygun görülmemiştir. 

Kumluca Ticaret ve 
Sanayi Odası- Bilgi 
işlem Personeli,Bilgi 
İşlem WhatsApp Grubu  

Afyon Ticaret ve Sanayi Odası-
Bilgi işlem Personeli 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Bilgi İşlem WhatsApp Grubu 

Görüşmelerde iyi 
uygulamalar ve 
dökümanlar 
paylaşılmıştır. 

KIYASLANAN ALAN 
KUMLUCA TİCARET VE 

SANAYİ ODASI   TARSUS OSB 
SONUÇ 

Kaş kınık Gıda İhtisas OSB için 
Tarsus OSB alanı incelendi. 

Kumluca Ticaret ve 
Sanayi Odası Genel 
Sekreteri- Yönetim 
Kurulu Başkan 
Yardımcısı ve üyesi Tarsus OSB Yönetimi 

Tarsus OSB kurulum 
aşaması yapılan 
çalışmalar yerinde 
değerlendirilerek 
tecrübelerinden 
faydalanıldı. 
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1.4. İş Planlaması ve Yönetimi 

2018-2021 KUTSO STRATEJİK PLANI 

Kumluca TSO’nun geleceğini sağlıklı bir şekilde planlaması ve belirlediği vizyona ulaşması 
amacı doğrultusunda Odamız 2018-2021 Stratejik planı hazırlanmış olup web sayfamızda yer 
almaktadır. Stratejik planımız her yıl oluşturulan Yıllık İş planları ile izlenmektedir. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 2018-2021 Stratejik Planı’nda yer alan temel bileşenler; 

Kurumsal Yapı 

Hizmetler 

Bölgesel Kalkınma ve Sosyal Sorumluluk 

Bu tanımlamadan da anlaşıldığı üzere, Oda’nın aslen iki önemli işi bulunmaktadır. Bunlardan 
ilki ve asli işi “ÜYEYE HİZMET”tir. Bu asli işinin yanı sıra, paydaşlar tarafından, gücü ve 
konumu gereği, “BÖLGESEL KALKINMA”da sağlayacağı katkılardan dolayı Oda’ya  çok 
stratejik bir rol yüklenmektedir. 

Oda, bu iki önemli işini layıkıyla yerine getirebilmek için güçlü ve dinamik bir 
“KURUMSAL YAPI”ya sahip olmak zorundadır. 

KUTSO AYLIK VE YILLIK FAALİYET RAPORLARI 

Her ay meclis toplantılarında Yönetim Kurulu Başkanı tarafından oda ile ilgili faaliyet raporu 

sunulmaktadır. Aynı zamanda faaliyet raporları web sitemizde yayınlanarak tüm üye ve 

paydaşlarımız tarafından görülebilmektedir. 

Ayrıca bir yıl boyunca gerçekleşen faaliyetlerimiz her yılın ocak ayında hazırlanmaktadır. 

1.5. Haberleşme ve Yayınlar 

 Kurumsal Web sitemizi 2020 yılında 45.721 kişi  ziyaret etmiştir. Web sitesinde yapılan 
görüntüleme sayısı 813.725’dir. Web sitemizde 27 adet haber yayınlanmış, 53 duyuru 
yapılmıştır. 
 Yerel Basında 207 adet haberimiz yayınlanmıştır. Bu haberlerden 6 tanesi Ulusal basında 
yer almıştır. 
 Sosyal medya (Facebook) takipçi sayımız 2858 ’e ulaşırken, Twitter takipçi sayımız 1475 
olmuştur. 
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Çiftçimiz ve tarım sektörü paydaşlarımız sizler için üretmeye devam ediyor. Bu konuda 
tüketicileri bilgilendirmek amacıyla Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, 
NTV Haber canlı yayınına bağlanarak soruları yanıtladı. 
 
 
 

 

 
 
1.6. Bilgi ve İletişim Teknolojileri Kullanımı 
 
 

                    KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2020 YILI BİLGİ VE TEKNOLOJİ 
KAYNAĞI 

 

SIRA 
NO  PROGRAM / YAZILIM ADI  

Kullanıcı 
sayısı  Kullanan Birimi 

1 

E-posta (kurumsal)  
                                
bilgi@kumlucatso.org.tr  1 HALKLAİLİŞKİLER 

2 E-posta (kişisel)  19 TÜM BİRİMLER 

3 TOBB NET Üye Modülü  19 TÜM BİRİMLER 

4 
TOBB NET Muhasebe Modülü  

2 MUHASEBE(İDARİVE MALİ İŞLER) 

5 
TOBB NET Sanayi-Kapasite 
Raporu  1 TİCARET VE SANAYİ 

6 

M-Vision Elektronik Belge 
Yönetim Sistemi 

18 TÜM BİRİMLER 
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7 İş Makineleri Bilgi Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

8 ATR.Otomasyon Sistemi  1 TİCARET VE SANAYİ 

9 
ECATEL SMS (cep telefonu 
kısa mesaj sistemi) 1 HALKLAİLİŞKİLER 

10 PROBASE Bordro Programı 2 MUHASEBE   
11 Twitter  1 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

12 Google Alerts  1 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

13 Facebook 1 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

14 
Ticaret Sicili Bilgi Sistemi 
(TSBS)  5 TİCARET SİCİL 

15 Ticaret Sicili Gazetesi programı  1 TİCARET SİCİL 

16 MERSİS  5 TİCARET SİCİL 

17 
mersis.uyumgumrukticaret.gov.
tr   3 TİCARET SİCİL 

18 
Kurumsal Web Sitesi     
www.kumlucatso.org.tr 1 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

19 KOSGEB E-Personel Sistemi 1 KOSGEB(ODA SİCİL) 

20 TOBB Evrak Takip Sistemi 1 HALKLAİLİŞKİLER 

21 Google Plus 1 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

22 you tube 1 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

23 Local Mail Server (Ootlook) 1 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

24 
Local Mail Hesabı-İçposta 
(Ootlook) 18 BASIN YAYIN BİLGİ İŞLEM 

25 
EBYS (Elektronik Belge 
Yönetim Sistemi) 19 TÜM BİRİMLER 

26 
EBDS (Elektronik Belge 
Dağıtım Sistemi) 19 TÜM BİRİMLER 

27 
KAYS (Kalkınma Ajansları 
Yönetim Sistemi) 1 AR-GE 

28 

Akreditasyon Öz 
Değerlendirme Sistemi- 
http://akreditasyonozdegerlendir
me.tobb.org.tr 1 AR-GE 

29 http://projeler.tobb.org.tr 1 AR-GE 

30 
https://meybem.voc-
tester.com/basvuru 1 AR-GE 
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2020 YILI BİRİMLER BAZINDA DONANIM SAYILARI(adet)  
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1 BİLGİSAYAR 7 2 1 1 3 2 1 2 1 2 2 24 

2 YAZICI 1 2 1 1 1 1 0 2 1 1 1 12 

3 TARAYICI 0 1 1 1 2 2 0 0 0 0 0 7 

4 TELEFON 10 2 1 1 2 2 1 1 1 2 2 25 

5 LAP TOP 3 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 4 

6 
YAZICI-TARAYICI-FAKS-
FOTOKOBİ 0 1 0 1 1 0 1 0 1 1 1 7 

7 FOTOĞRAF  MAK. 0 0 0 0 0 0 0 2 0 0 0 2 

8 TELEFON SANTRALİ 0 0 1 0 0 0 0 0 1 1 1 4 

9 CEP TELEFONU 0 0 1 0 0 1 0 0 0 0 0 1 

10 POS CİHAZI 0 0 0 0 2 0 0 0 2 2 2 8 

11 GÜVENLİK KAMERASI 1 1 1 0 1 0 1 1 2 4 4 16 

12 ALARM SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

13 İNTERNET(MODEM) 0 0 0 0 0 0 0 1 1 1 1 4 

14 KAMERA 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

15 PROJEKTÖR VE PERDESİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

16 SERVER 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 1 

17 SES SİSTEMİ 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

18 KART BASMA MAKİNASI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 

19 FLASH BELLEK 0 1 1 0 0 0 1 0 0 0 0 0 

20 
KABLOSUZ ÖZELLİKLİ 
HAFIZA KARTI 0 0 0 0 0 0 0 1 0 0 0 0 
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                         KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI 2020 YILI BİLGİ VE 
TEKNOLOJİ LİSTESİ 

 

 
BİLGİ KAYNAKLARI  SORUMLU BİRİM  

1  5174 Sayılı Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar 
Kanunu Tüm Personel 

2 4857 Sayılı İş Kanunu Sözleşmeli Personel 

3 
Ticaret ve Sanayi Odaları, Ticaret Odaları, Sanayi Odaları, Deniz 
Ticaret Odaları, Ticaret Borsaları, Türkiye Ticaret Sanayi, Deniz 
Ticaret Odaları ve Ticaret Borsaları Birliği Personel Yönetmeliği 

Kadrolu Personel 

4 Personel Sicil Yönetmeliği Genel Sekreterlik ve Birim 
Müdürleri 

5 TOBB Harcırah Yönergesi İdari ve Mali İşler Personeli 
6 TOBB Personeli Sigorta ve Emekli Sandığı Vakfı Vakıf Senedi İdari ve Mali İşler Personeli 
7  Ulusal ve Resmi Bayramlarda Yapılacak Törenler Yönetmeliği Genel Sekreterlik 
8  Lüzum Kalmayan Evrakın İmhası Yönetmeliği Birim Müdürleri 
9 Mahalli Kurtuluş Günleri Törenler Yönetmeliği Genel Sekreterlik 
10 Ticaret Sicili Yönetmeliği Ticaret Sicil Müdürlüğü 
11 TOBB Evrak Yönetmeliği Tüm Personel 
12 Türkiye Ticaret Sicili Gazetesi Nizamnamesi Ticaret Sicil Müdürlüğü 
13 Türkiye Ticaret Sicili Gazetesi Yönetmeliği Ticaret Sicil Müdürlüğü 

14 Kapasite Kriterleri 
Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

15 Kapasite Esasları 
Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

16  TOBB Yerli Malı Belgesinin Düzenlenmesine İlişkin Uygulama 
Esasları 

Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

17 İş Makinası Tescili Esasları 
Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

18 Yurtiçinde Fuar Düzenlenmesine Dair Usul ve Esaslar 
Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

19 A.TR Dolaşım Belgesi Usul ve Esasları 
Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

20 Fire, Zayiat ve Randıman Oranları, Örf, Adet ve Teamüller ile 
Uyulması Zorunlu Mesleki Kararlar 

Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

21 Odalarda / Borsalarda Kullanılacak Belge ve Defterler Tüm Personel 
22 Organ Seçimleri Yönetmeliği Genel Sekreterlik 
23 Kayıt Ücreti ile Yıllık Aidat Yönetmeliği İdari ve Mali İşler Personeli 
24  Oda ve Borsa Şubeleri ve Temsilcilikleri Yönetmeliği Genel Sekreterlik 

25 Azami Fiyat Tarifeleri Yönetmeliği 
Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

26 İç Ticaret Hizmetlerini Geliştirme Payının Kullanılması Hakkında 
Yönetmelik  İdari ve Mali İşler Personeli 

27  Disiplin Kurulu Yönetmeliği Genel Sekreterlik 
28 Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği İdari ve Mali İşler Personeli  
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29 Genel Sekreter Yönetmeliği  Genel Sekreterlik 
30 Hakem, Bilirkişi ve Eksper Listeleri Yönetmeliği Genel Sekreterlik 
31  Oda Muamelat Yönetmeliği Tüm Personel 
32  Odalarda Mesleklerin Gruplandırılması Yönetmeliği Genel Sekreterlik 
33  Sandık Pay Yönetmeliği İdari ve Mali İşler Personeli 
34 TS EN ISO 9001 Standardı Arge Birimi Personeli 
35 TOBB Oda/Borsa Akreditasyon Klavuzu Arge Birimi Personeli 

36 
KOOPERATİFLERİN KURULUŞ VE ANASÖZLEŞME 
DEĞİŞİKLİK İŞLEMLERİ 
İLE KURUCU ORTAK SAYILARI VE ÇALIŞMA BÖLGELERİNİN 
BELİRLENMESİ HAKKINDA TEBLİĞDE DEĞİŞİKLİK 
YAPILMASINA DAİR TEBLİĞ 

Ticaret sicil Müdürlüğü, genel 
sekreterlik 

37 ELEKTRONİK TEBLİGAT YÖNETMELİĞİ Genel Sekreterlik 

38 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Odalar ve Borsalar Kanunu 
ile Esnaf ve Sanatkârlar Meslek Kuruluşları Kanununda 
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun Genel Sekreterlik 

39 Sgk sağlık uygulama tebliğinde değişiklik yapılmasına dair tebliğ Genel Sekreterlik, Muhasebe 

40 
HARÇLAR KANUNU GENEL TEBLİĞİ 

Genel Sekreterlik, Muhasebe, 
Ticaret Sicil 

41 
Damga Vergisi Kanunu Genel tebliğleri 

Genel Sekreterlik, Muhasebe, 
Ticaret Sicil 

42 Dijital Hizmet Vergisi ile Bazı Kanunlarda ve 375 Sayılı Kanun 
Hükmünde Kararnamede Değişiklik Yapılması Hakkında Kanun Genel Sekreterlik, Ticaret Sicil 

43 
Yüksek İstişare Kurulu Çalışma Esasları 

Genel Sekreterlik, Üye İlşikileri 
ve Oda Muamelat Birimi 
Personelleri 

44 Gümrük Genel Tebliği (Serbest Dolaşıma Giriş) (Seri No: 16) 
Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

45 Gümrük Kanunu ve Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılması Hakkında 
Kanun 

Ticaret ve Sanayi Birimi 
Personeli 

 
 
 
 
 
1.7. Üye İlişkileri 
 
2020 yılı içinde Odamıza 441  firma kaydedilmiş olup,  177 firma ’nın da kaydı silinmiştir.  
2020 Aralık sonu itibariyle Odamıza kayıtlı  faal  üyenin Meslek Gruplarına göre dağılımı 
şöyledir: 
 
 
 
 
 

http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2018/11/20181130M1-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2018/11/20181130M1-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2018/11/20181130M1-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/12/20191207-1.htm
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/12/20191207-1.htm
https://www.tobb.org.tr/HukukMusavirligi/Documents/Esaslar/YUKSEKISTISAREKURULU.doc
http://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2019/05/20190518-5.htm
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Meslek Gruplarına Göre Oda Sicil 2020 Yılı Yeni Üye Kayıt Bilgileri 

  
1.Meslek 
Grubu 

2.Meslek 
Grubu 

3.Meslek 
Grubu 

4.Meslek 
Grubu 

5.Meslek 
Grubu  

6.Meslek 
Grubu 

7.Meslek 
Grubu 

8.Meslek 
Grubu 

9.Meslek 
Grubu 

10.Meslek 
Grubu 

11.Meslek 
Grubu 

12.Meslek 
Grubu 

Toplam 
Yeni Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 11 9 3 12 10 2 6 10 49 9 27 16 164 

Finike 6 1 2 5 3 2 3 - 24 - 16 12 74 

Demre - 1 - 7 4 - - 3 12 1 7 3 38 

Kaş 10 2 1 15 5 1 41 23 25 3 11 28 165 

Toplam 

Yeni 

Kayıt 

Sayısı 

27 13 6 39 22 5 50 36 110 13 

 
 

61 

 
 

59 441 

 
 

Şirket Tiplerine Göre Oda Sicil 2020 Yılı Yeni  Üye Kayıt Bilgileri 

  
Şahıs 
Şirketi 
sayısı 

Limited 
şirket 
sayısı 

Anonim 
Şirket 
Sayısı 

Kooperatif 
Sayısı  

Kollektif 
Şirket 
sayısı 

Dernek 
İktisadi 
işletme 
Sayısı 

Diğer 
iktisadi 
İşletme 
Sayısı 

Toplam 
Yeni 
Kayıt 
Sayısı 

Kumluca 35 111 13 3   2 164 

Finike 34 29 10 1   - 74 

Demre 8 23 5 1   1 38 

Kaş 16 141 7 1   - 165 

Toplam Yeni Kayıt 
Sayısı 

93 304 35 6   3 441 

 

 

Yıllar itibari ile Odamıza Kayıtlı Üye Sayısı 
YIL ÜYE SAYISI 

2016 2669 

2017 3169 

2018 2996 

2019 3133 

2020 3378 
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Yıllar itibari ile Odamıza Yeni Kayıt Yaptıran Üye 
Sayısı 
 

YIL YENİ KAYIT YAPTIRAN ÜYE SAYISI 

2016 229 

2017 363 

2018 338 

2019 351 

2020 441 
 

 

2020 Yılında Ticaret Sicil Müdürlüğünce Verilen Bazı Belgeler  
 

  Tapu 
Yetki 
Belgesi 

Sicil 
Tasdiknamesi 

İflas 
Konkordato 
Belgesi 

Firma Son 
Durum Belgesi 

    Belge       
   Sayısı 

40 1401 23 103 

 

 
 
 
ÜYELERİMİZİN TALEPLERİ 
 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, Kamu Kurum ve Kuruluşları ile Özel Kurumlardan 
tarafımıza gönderilen bilgiler ile Resmi Gazete, mecmua ile özel dergi ve gazetelerden 
Üyelerimizi ilgilendiren bilgi ve dökümanlar Broşür, posta, SMS, internet, Telefon ve fax 
aracılığı ile üyelerimize duyurulmuş ve üyelerimizin bu konularda bilgilendirilmesi 
sağlanmıştır. 

 

 

 

2020 Yılı Oda Sicil Bilgileri 
Faal Üye 

Sayisi 
 

Askıya 
Alınan 

Üye 
Sayısı  

Askıdan İnen 
Üye Sayısı 

Talep Üzerine 
terkedilen 

Firma sayısı 

Re’sen Terkedilen 
Firma Sayısı   
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SOSYAL FAALİYETLERİMİZ 

KUTSO’dan 1200 Aileye Gıda Yardımı 
 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından Ramazan Ayı dolayısıyla 1200 aileye erzak 
yardımı yapıldı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği katkılarıyla yapılan 
gıda yardımları bu yıl dünyayı etkisi altına alana Korona Virüs ve ülkemizde virüsle mücadele 
kapsamında uygulanan tedbirler nedeniyle Ramazan Ayı öncesinde dağıtıldı. 

 

 
 
 
 

 

Üniversite Öğrencilerine Burs Verildi 

25 üniversite öğrencisine aylık 230 TL burs 
ile toplam 48.840,00 TL burs verildi ve her 
yıl verilmeye devam etmektedir. 

 
 

Elazığ ve Malatya’da yaşanan deprem sonrasında oluşan acil ihtiyaçlar nedeniyle yardım 
kampanyası başlatılmış olup, odamıza ulşatırılan yardımlar AFAD Koordinasyon Merkezleri 
aracılığı ile Antalya ili oda ve borsalarına ait yardım tırı Elazığ ve Malatya için yola çıkmıştır. 
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Türk Silahlı Kuvvetlerine yönelik İdlib’de gerçekleştirilen hain saldırı sonrasında toplumun tüm 
kesimleri gibi Oda ve Borsalar, sivil toplum örgütleri, meslek örgütleri ve sendika 
konfederasyonları yapılan saldırıya tepkilerini göstermek ve devletimizin yanında olduğunu 
belirtmek üzere ortak basın açıklaması gerçekleştirildi. 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) öncülüğünde ve 81 ilde eş zamanda gerçekleştirilen 
basın açıklaması KUTSO toplantı salonunda gerçekleştirildi. Ortak basın toplantısında Kumluca 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Günay şu ifadelere yer verdi; 
Değerli basın mensupları, hepiniz hoş geldiniz. 
Şu an 81 İl’de Türkiye’nin önde gelen 30’a yakın meslek örgütü, sendika konfederasyonu ve sivil 
toplum kuruluşu, hep birlikte bu açıklamayı yapıyoruz  
Bizler, her kritik dönemde milletimizin ve devletimizin yanında durduk 
Üstlendiğimiz sorumluluğun hakkını vererek hareket ettik 
Bugün de, İdlib’te gerçekleşen hain saldırıya ilişkin, ortak tepkimizi gösteriyoruz 
Öncelikle vatanın huzuru, güvenliği ve mazlumları müdafaa etmek üzere üstlendikleri görevde 
şehit olan tüm kahraman askerlerimizin ruhları şad olsun 
Rabbim şehitlerimizin mekânını cennet eylesin 
Yakınlarına sabır ve metanet, yaralılarımıza acil şifalar nasip eylesin. 
Milletimizin başı sağ olsun 
Askerlerimiz İdlib’de, hem ülke sınırlarımızı ve hem de mazlumları korumaktaydı 
Zira Suriye’de yaşanan zulümlere, yüzbinlerce sivilin zalimce katledilmesine, milyonların 
evinden, toprağından sürülmesine, dünya sessiz kaldı 
Türkiye’nin barış ve huzur odaklı çabalarıysa, ne yazık ki, pek çok ülkede karşılık görmedi 
Buradan tekrar sesleniyoruz 
Karşımızda, insanlıktan nasibini almamış, tüm ahlaki, insani ve dini değerleri hiçe sayan, kendi 
yurttaşlarını bile topraklarından eden, canlarına kasteden, zihniyete sahip bir rejim bulunuyor 
Suriye’yi her geçen gün daha da ağır bir yıkıma sürüklüyor 
İşte rejim güçleri son olarak da, yapılan anlaşmalara uymayarak, askerlerimizi kalleşçe pusuya 
düşürdü 
Bu saldırı, asla kabul edilemez 
Dolayısıyla, masum insanları katleden ve ülkemizin güvenliğine de açık tehdit oluşturan bu rejim 
unsurlarına karşı sessiz kalmamız beklenemez 
Tarihi ve kültürel bağlarımız bulunan, rejimin zulmünden kaçan Suriyeli kardeşlerimizin yaşama 
hakkını korumak, tarihi, insanı ve vicdani sorumluluğumuzdur 
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Türk Devleti ve Ordusu, bugüne kadar, Fırat Kalkanı, Zeytin Dalı ve Barış Pınarı harekâtıyla terör 
örgütlerine ve destekçilerine gereken cevabı en güçlü şekilde vermiştir 
Elbette bu acımasız saldırının sahipleri bunun bedelini ödeyecektir 
“Bahar Kalkanı” harekâtıyla da bu bedeli ödemeye de başlamışlardır. 
Şunu da herkes bilsin ki, biz, her türlü zorluğu aşmasını bilen bir milletiz 
Mevzubahis vatan olunca, tüm siyasi ve fikri ayrılıkları bir tarafta bırakırız 
İşte şimdi de birlik ve beraberlik içinde hareket ediyor, sabır ve dayanışma gösteriyoruz 
Ülkemizin menfaatlerini her şeyin üstünde tutuyoruz 
Bugün her zamankinden daha güçlü şekilde biriz, bütünüz ve birlikteyiz 
Türkiye’nin tüm kesimlerini temsil eden Mesleki ve Sivil Toplum Örgütleri olarak, bayrağımızın 
altında kenetlendik 
Katil rejime karşı kararlı şekilde mücadele eden devletimizin ve kahraman ordumuzun yanındayız 
Alınacak her kararın, atılacak her adımın arkasındayız 
Cenabı Hak ülkemizi korusun, milletimizin birliğini ve dirliğini muhafaza etsin, ordumuzu 
muzaffer kılsın.  
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Teknokent Koleji öğrencilerini bekliyor. 
2018-2019 yılında KUTSO işbirliği ile eğitim faaliyetlerine başlayan Özel Kumluca 
Teknokent Koleji Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi, öğrencilere Mühendislik Fakültelerine 
ek puan ve teknik eğitim avantajları sağlıyor. 
Özel Kumluca Teknokent Koleji Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi bünyesinde Elektrik-
Elektronik Teknolojileri, Yenilenebilir Enerji Teknolojileri ve Tarım Teknolojileri bölümleri 
yer alıyor. 
Akademik program olarak Anadolu-Fen Lisesi programının uygulanmakta olduğu lisede 
öğrencilere akademik programlarda herhangi bir eksiltme olmaksızın seçmeli kültür dersleri 
yerine mühendisler eşliğinde haftalık 15 saatlik atölye programı uygulanıyor. 
Mühendis olmak isteyenlere puan avantajı sunan teknokent koleji mezunlarına üniversitelerin 
mühendislik fakültelerinde M.T.O.K. adı altında özel kontenjanlar açılmakta ve düşük puan 
ile öğrenci alımı yapmaktadır. Örneğin; Fen lisesi / Anadolu lisesi vb. lise mezunları GAZİ 
ÜNİVERSİTESİ ELEKTRİK – ELEKTRONİK MÜHENDİSLİĞİ Bölümü için 423,19 taban 
puan alması gerekirken Teknik Lise mezunlarının alması gereken taban puan 302,56’dır. 
Ayrıca yüksek okula girişlerde Teknik lise öğrencileri 35 puanlık ek puan avantajı elde 
ediyorlar. 
Özel Kumluca Teknokent Koleji Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi %100 devlet teşvikli 
teknik lise. Eğitim ücretinin büyük bir kısmını devlet tarafında karşılanıyor. Öğrenci velisi 
sadece eğitime katkı payı ödüyor. 
Özel Teknik Liselerin öneminden bahseden Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat 
Hüdavendigar Günay, “Ülkemizin şuanda en çok yetişmiş iş gücüne ihtiyacı var. Teknik lise 
mezunu gençlerimiz okullarını tamamladıklarında isterlerse hemen iş hayatına atılabilirler, 
kendi işyerlerini açabilirler ya da Mühendislik fakültelerine ciddi puan avantajları ile 
girebilirler. Teknik liseler bu konuda gençlerimizi için güçlü bir alternatif. Kendilerinden 
Kumluca Teknokent Kolejini gezip-incelemelerini isterim” dedi. 
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Sağlık Çalışanlarına Minnettarız. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve Kumluca Ticaret 
Borsası Başkanı Fatih Durdaş, sağlık çalışanlarına teşekkür etti. 

Kumluca İlçe Sağlık Müdürü Dr. İsmail Arıcı’yı ziyaret eden KUTSO Başkanı Murat 
Hüdavendigar Günay ve KUTBO Yönetim Kurulu Başkanı Fatih Durdaş, Covid-19 ile 
mücadelede hayatlarını ortaya koyarak büyük mücadele veren sağlık çalışanlarına minnettar 
olduklarını belirttiler. Heyet, Müdür Dr. İsmail Arıcı, İlçe Sağlık Müdürlüğü personeli ve 2. 
Nolu Aile Sağlığı Merkezi sağlık çalışanlarına teşekkür ederek çiçek taktim etti. Kumluca, 
Finike, Demre ve Kaş ilçelerinde hizmet veren 1100 sağlık çalışanının çiçekleri de kendilerine 
iletilmek üzere ilçe sağlık müdürlüklerine teslim edildi.  

Sağlık çalışanlarına teşekkür etmek için Antalya Oda ve Borsaları tarafından ortaklaşa 
organizasyon yapıldı. Bu hafta Antalya genelinde Antalya Ticaret ve Sanayi Odası, Antalya 
Ticaret Borsası, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, Kumluca Ticaret Borsası, Alanya Ticaret 
ve Sanayi Odası, Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası ve İMEAK Deniz Ticaret Odası Antalya 
Şubesi tarafından sağlık çalışanlarına çiçek takdim edilerek teşekkür edilecek. 

 

 

1.8. Kalite Yönetim  

İÇ TETKİK 
Ayrıca TS EN ISO 9001 Kalite Yönetim Sistemi Standardı’nın gereği olan iç tetkik 
uygulaması iç tetkik planı doğrultusunda gerçekleştirilmiştir. 
 
 
YÖNETİM GÖZDEN GEÇİRME TOPLANTISI 
Yönetimin Gözden Geçirme toplantıları yılda bir defa yapılır.Yönetim Sistemi’nin etkinliğini 
arttırmak ve uygulamaların sürekli iyileştirilmesini sağlamak adına belirli kararlar alınarak 
yapılmaktadır. 
 



2020 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 43 
 

Her yıl geçmiş yılın değerlendirmesi yapılan YGG Toplantısı; kalite yönetim sisteminin 
uygunluğunun devam etmemesi, oluşan muhtemel değişiklikler, acil haller vb. durumlarda 
periyodun dışında tekrarlanabilir. 
 
 
DÜZELTİCİ FAALİYETLER 
 
Kalite Yönetim Sistemi faaliyetleri sırasında uygunsuzluğa yol açan ana nedenleri belirlemek, 
nedenleri ortadan kaldırmak için düzeltici faaliyetleri planlamak, uygulamak, yürütmek ve 
kontrol etmek, hataya yol açan konuların ortadan kaldırılması ile muhtemel uygunsuzlukların 
önlenmesi için yapılacak önleyici faaliyetler konularında bir sistem bütünü sağlamak, 
Odamızdan hizmet alan tüm kişi ve kuruluşlardan gelen şikayetlerin araştırılması ve tekrarının 
önlenmesi için tedbirler alma konusunda yöntem ve sorumlulukları belirlemektir. 
 

TEMEL HİZMETLER 

2.1.İletişim Ağı 

 

 
 
KUTSO 2020 Yılı Üye Memnuniyet  Anketi Sonuçları 
 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak 2020 yılı boyunca zaman zaman 

üyelerimize yaptığımız,  üye memnuniyet anketimize toplam 352  kişi katılmış 

bulunmaktadır.  

 

 

Üyelerimizin anket sonucu memnuniyet oranları %91’dir. 

Yapılan değerlendirmeler sonucunda  odamız genel değerlendirmeleri, oda 

yönetiminin, personele ait görüşler, odamız hizmetlerinden haberdar olma 

yöntemlerinin değerlendirilmesi hakkında fikir ve öneri beyan eden grafikler 

aşağıda yer almaktadır. 

2020 yılı boyunca  Üye ilişkileri ve Oda Muamelat Birimimiz 
tarafından yaklaşık 8000 kişi ile çeşitli sebeplerle telefon görüşmesi 
yapılmış olup, çeşitli sebeplerle üyelerimize 358.892 adet sms 
gönderilmiştir. 
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A. GENEL DEĞERLENDİRME 

 

 

 

 

 

 

 

89% 

9% 

2% 

1.Oda kamuoyunda yeterince ve 
olumlu tanınır. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

90% 

8% 

2% 

2. Oda faaliyetleri ile sektör ve bölge 
sorunlarının çözümüne önemli katkı 

ve girişimlerde bulunur. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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4.Oda kamuoyunda yeterince ve olumlu tanınır. 

 

 
 

 

      

87% 

10% 
3% 

3.Oda sektörüm ile ilgili gelişmeleri hızlı bir şekilde 
duyurur. 

Katılıyorum     %87  

Katılmıyorum  %10 

Kararsızım       %3  

94% 

4% 2% 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

92% 

6% 2% 

5. Odadan aldığım hizmetlerden 
memnunum. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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6.Oda hizmet binası fiziksel olarak yeterlidir. 

 

 

 

 

 

 

96% 

2% 2% 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     

90% 

8% 

2% 

7. Odanın sosyal sorumluluk bilinci 
yüksektir. 

Katılıyorum      

Katılmıyorum  

Kararsızım     
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B.ODA YÖNETİMİ 

 

 

 

85% 

14% 

1% 

8. Oda üyelerinden gelen şikayetleri etkin ve hızlı bir 
şekilde değerlendirir. 

82% 

4% 

14% 

9. Odayı aradığımda ilgili birimlere hızlı bir şekilde 
ulaşabiliyorum. 

94% 

3% 3% 

1. Oda yönetimine gerektiğinde ulaşılabilir. 
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C.ODA PERSONELİNE AİT GÖRÜŞLER 

 

97% 

2% 1% 

2. Oda yönetimi adil ve tarafsızdır. 

92% 

3% 
5% 

3. İlgili merciler nezdinde etkilidir. 

87% 

5% 
8% 

1.Çalışanlar üyelerin hizmet konusundaki 
öneri ve şikayetlerini dikkate alır. 
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95% 

1% 
4% 

2. Verilen hizmette tarafsız ve dürüsttürler. 

85% 

10% 

5% 

3. Oda personeli ilgili ve naziktir. 
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Anket sonucu üyelerimizden gelen öneri ve şikayetler sonucu oluşturulan 

aksiyonlar şöyledir: 

* Çok uğultu olması sebebi ile merkez servislerin bölünme talebi için 3. Kat 

konferans salonu ile birlikte teklif işlemleri ve çalışma başlatılmıştır. 

* Fiyat Araştırması için gönderilen yerlerin bilirkişi raporu ile detaylı 

araştırılması konusunda İlgili Meslek Komitesinde değerlendirildi.YK ve Meclis 

Kararı alındı. 

80% 

82% 

84% 

86% 

88% 

90% 

92% 

94% 

96% 

Odamızın Birimlerine İlişkin Memnuniyet 
Düzeyi 

Odamızın Birimlerine İlişkin 
Memnuniyet Düzeyi 

0% 

20% 

40% 

60% 

80% 

100% 

Üyelerimizin odamız ile ilgili bilgileri edinme 
şekli 

Üyelerimizin odamız ile ilgili 
bilgileri edinme şekli 
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Politika Temsil 

 
 

KUTSO 2020 YILI POLİTİKA TEMSİL 
LİSTESİ 

YAYIN TARİHİ :  05.01.2015 

REVİZYON        :  01 

REV. TARİHİ     :  27.12.2018 

DOK NO           L.13              SAYFA: 1/1 

Sıra 
No Tarih Sayı Konusu Kaynağı 

(Varsa) 
Faaliyetin 

Adı 

Gönderil
en 

Kurum 

Organize 
Eden 
Birim 

Durum/Sonuç 

1 

17.7.2020 

E.145094 
sayılı gelen 
yazı 

İmar Yapıları 
Hk. 

10.grup Meslek 
Komitesi Sorun 
ve Çözüm 
önerileri için 
13.07.2020 
tarihinde 
yapılan toplantı. 

 KUTSO 
Yönetim 
Kurulu, 
Çevre ve 
Şehircilik 
Bakanı 
Murat 
Kurum'u 
ziyaret 
ederek Batı 
Antalya'nın 
imar 
sorunları ile 
ilgili görüş 
alışverişind
e bulundu. 

 Çevre ve 
Şehircilik 
Bakanlığı 

Genel 
Sekreterlik 

17.07.2020 tarihinde 
ilgili bakanlıktan 
toplantı esnasında 
sorulan soruların 
cevaplarını içeren yazı 
gönderildi. 
(20.07.2020 tarih 838 
sayılı gelen yazı.) 

2 11.9.2020 2020/1097 
giden yazı 

kısa çalışma 
ödeneği 

turizm meslek 
grubu 

11.9.2020/1
097 sayılı 
TOBB'a 
yazı yazıldı. 

TOBB 

Genel 
Sekreterlik 

29.9.2020/1167 
tobb'dan gelen yazı ile 
ilgili bakanlıklara 
iletildiği bildirildi. 

3 15.9.2020 08/10/2020-
1220 gelen 

kaymakamlı
k 

Adrasan 
geçici iskele 
çalışmaları 
hk. 

15/09/2020 
Ortak MKK 

16/09/2020 
giden 
kaymakamlı
k 

Kumluca 
Kaymaka

mlığı 
Başkanlık 

16.10.2020 tarihinde 
ilgili kurumlar ile 
toplantı 
yapıldı.Kooperatifler 
aracılığı ile ilgili bir 
firmanın çalışmalara 
başlaması kararı 
alındı. 

4 17.8.2020 17/08/2020 
gelen TOBB 

Coğrafi 
İşaretlerin 
Ticarileştirilm
esi 

TOBB'dan 
gelen yazı 

İlgili form 
üzerinden 
Cevap 
Yazıldı. 

TOBB Arge Coğrafi İşaret Formu 
ile TOBB'a iletildi. 

5 

26.6.2020 

26.6.2020 
Antalya 

milletvekili 
Atay Uslu'ya 
gönderilenle

r 

Gıda Tarım ve 
Orman 
alanında 
kanun tasarısı 
için 
gönderilen 
talepler  

Antalya 
milletvekili 
Atay Uslu'nun 
talebi üzerine 
üyelerden gelen 
talepler 

Kanun 
teklifi için 
üyelerden 
gelen 
talepler 
milletvekili
ne iletildi. 

TBMM 
Milletveki

li 

Genel 
Sekreterlik-
Arge- üye 

İlişkileri ve 
oda 

muamelat Talepler iletildi. 
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6 

26.6.2020 

06.7.2020-
756 gelen  

Dene- yap 
atölyeleri için 
yer önerisi 

antalya il sanayi 
ve teknoloji 
müdürlüğü 

deneyap 
atölyeleri 
için yer 
önerisi 

antalya il 
sanayi ve 
teknoloji 
müdürlüğ
ü 

Genel 
sekreterlik 

5/8/2020-935 giden 
yazı bildirildi. 

7 22.1.2020 22.1.2020 
Yaş sebze 
meyve fire 
oranları 

9. meslek grubu 
14 Ocak ayı 
2020 
toplantısında 
alınan karar  

talep eden 
üyeye 
22.01.2020-
115 giden 
ile 
bildirildi. 

Er inşaat 
hafriyat 
ltd.şti. 

genel 
sekreterlik bildirildi. 

8 

26.6.2020 

26.6.2020 
Glütensiz 
Mutfak, 
Sağlıklı Hayat 
” projesi 

S.S. Engelliler 
ile Engelli 
Çocuk 
Annelerine 
Destek, Kadın 
Girişimi Üretme 
ve İşletme 
Kooperatifi 
talebi 

Projeye 
destek 
yazısı 

BAKA-
SOGEP 
Projesi 

genel 
sekreterlik 

26/6/2020-746 ile 
BAKA'ya bildirildi. 

9 14.9.2020 14/9/2020-
1111 giden 

Kaş Gıda 
İhtisas 
OSB’nin 
kurulması 

üye talepleri 

talep ve 
müteşebbüs 
yazıları 
yazıldı.fizib
ilite projesi 
yapılmaktad
ır. 

sanayi ve 
tekonoloji 
bakanlığı 

başkanlık 

Fizibilite projesi kabul 
edildi. Uygulanmaya 
başladı. Müteşebbüs 
heyeti kurulması için 
çalışmalar devam 
etmektedir. 

10 

7.8.2020 

12/8/2020-
945 gelen 

balıkçılık 
faaliyetleri 
konusunda 
proje uzman 
envanteri 
talebi 

7/8/2020-6738 
TOBB'dan 
gelen yazı 

istenen 
envanter 
için daha 
önce proje 
yürüttüğüm
üz Akdeniz 
üniversitesi 
Su ürünleri 
fak. 
Öğretim 
üyesi 
mehmet 
gökoğlu'na 
yönlendirild
i. TOBB Arge 

ilgili öğretim üyesine 
yazı yönlendirildi. 

11 22.1.2020 22.01.2020-
116 giden 

kuyumculuk 
sektöründe 
yaşanan 
sorunlar 

6. meslek 
komitesi ocak 
ayı toplantı 
kararı 

ilgili karar 
TOBB'a 
bildirildi. 

TOBB 
genel 

sekreterlik 

22/01/2020-116 sayılı 
giden yazı ile 
bildirildi. 
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12 1.7.2020 1.7.2020 

gübre üretim 
tesisleri 
hakkında 
BAKA'ya 
bilgi verilmesi 

BAKA talebi 

BAKA'ya 
tesisler 
hakkında 
bilgi 
verildi,mail 
atıldı(Selin
Hanım'a) 

BAKA   arge 

ilgili talep için mail 
atıldı. 

13 16.3.2020 16/3/2020-
1611 gelen 

Covid 19 
salgını sebebi 

ile iş 
dünyasında 

yaşanan sorun 
ve çözüm 
önerileri  

16/3/2020-1611 
TOBB'dan 

gelen 

ilgili yazıya 
cevap 
yazıldı. 

TOBB arge ilgili talep için mail 
atıldı. 

14 

12.3.2020 

12/03/2020 
giden  

İzmir-Yunan 
başkonsoloslu

ğu'na Kaş 
ilçesinde 

Yunanistan 
vize 

işlemlerinin 
yapılabilmesi 

talebi. 

üye talepleri 

İzmir-
Yunan 

başkonsolos
luğu'na 
talep 

iletildi. 

İzmir-
Yunan 

başkonsol
osluğu' 

Başkanlık ilgili talep iletildi. 

15 

2.7.2020 2.7.2020 

kumluca 
teknokent 
koleji mesleki 
ve teknik 
anadolu lisesi 
tanıtımı 

kolej 
yetkililerinin 
talebi 

basın yayın 
birimimiz 
tarafından 
tanıtımı için 
çalışma 
yapıldı. 

kumluca 
teknokent 

koleji 
mesleki 

ve teknik 
anadolu 

lisesi  

basın yayın 
bilgi işlem 

birimi 

tanıtım için resimler 
çekildi. Haber yapıldı 
web sitesi ve sosyal 
medyada paylaşılarak 
duyurulması ve 
avantajları üyelerimize 
anlatıldı. 

16 

16.3.2020 

16.3.2020 

Covid 19 
salgını sebebi 
ile iş 
dünyasında 
yaşanan sorun 
ve çözüm 
önerileri  

16.03.2020 tarih 
1611 sayılı 
TOBB gelen 

ilgi yazıya 
istinaden 
cevap 
yazıldı. TOBB Arge 

ilgi yazıya istinaden 
cevap 
yazıldı.üyelerimiz için 
yapılması gerekli 
tedbirler önerildi. 

17 16.6.2020 16.6.2020 

kaş sivil 
toplum 
kuruluşları 
basın 
açıklaması 

üye talepleri 

kaş 
ilçesindeki 
tüm sivil 
toplum 
kuruluşları 
ile birlikte 
ortak basın 
açıklaması 
yapıldı. 

basına 
servis 

genel 
sekreterlik-
basın bilgi 

işlem birimi 

kaş bölgesini bekleyen 
sorunlar ve çözüm 
önerileri ortak bir 
ağızdan yapılan 
toplantı ile basın 
açıklaması yapıldı. 

18 

23.9.2020 

23.9.2020 Kumluca'da 
tropik meyve 
yetiştirilmesin
in sağlanması 

başkanlık-genel 
sekreterlik 

tropik 
meyve 
yetiştiriciliğ
i ile ilgili 
üyemizin 
haberi 
yapıldı. 

tüm 
üyelere 

genel 
sekreterlik - 
basın yayın 

birimi 

Bölgede farkındalık 
oluşturmak ve tropik 
meyve yetştiren 
üyemize destek olmak 
için içeriği 
detaylandırılarak 
haber yapıldı. 
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19 

25.9.2020 

25.9.2020 

cumhurbaşkan
ı baş 
danışmanı 
mücahit 
küçükyılmaz'a 
projelerimizin 
arzı. 

cumhurbaşkanı 
baş danışmanı 
mücahit 
küçükyılmaz'ın 
odamızı ziyareti 

cumhurbaşk
anı baş 
danışmanı 
mücahit 
küçükyılma
z'a 
projelerimiz 
anlatıldı. 

cumhurba
şkanı baş 
danışmanı 
mücahit 
küçükyıl
maz'a  

başkanlık- 
genel 

sekreterlik 
arge 

Başkanımız tüm 
projelerimizi anlattı 
ayrıca hazırlanan 
dosya mücahit bey ile 
paylaşıldı. 

20 

22.10.202
0 

22.10.2020 
tarihli giden 

mail   
Tropik Meyve 
Yetiştiriciliği'
nin önemini 
anlatan rapor 
hazırlanması. 

BAKA Genel 
Sekreterinin 
odamızı ziyareti 
ile Tropik 
Meyve 
Yetiştiriciliğinin 
önemi 
anlatılmış olup, 
Bakanlık 
ziyaretinde 
sunulmak üzere 
rapor 
istenimiştir. 

Tropik 
meyve 
yetiştiriciliğ
i ile ilgili 
BAKA'ya 
mail 
atılmıştır. 

BAKA 
Antalya 
Yatırım 
Destek 
Ofisi 

Genel 
sekreterlik 

arge 

İstenen rapor 
hazırlanarak mail 
atıldı. 

21 

14.1.2020 

14.01.2020 
tarih 18 
sayılı 2. 
meslek 

grubu kararı    

sektörde 
yaşanılan, 
dayanıklı 
tüketim 
malları satışı 
ve servisi 
başta olmak 
üzere 
kozmetik, 
optik, tekstil 
gibi 
alanlardaki 
sorunlar. 

14.01.2020 tarih 
18 sayılı 2. 

meslek grubu 
kararı    

2. meslek 
grubu ve 
YK'da 
görüşüldü. 

YK 
toplantısı 

Başkanlık 
Genel 

Sekreterlik 

14.01.2020 tarih 18 
sayılı 2. meslek grubu 

kararı ve 18.02.2020 
tarih 92 sayılı YK'da 

görüşüldü.       

22 

9.11.2020 

2020 Şura  

Kentsel 
Dönüşüm, 
afetlere 
dayanıklı sara 
kurulumu,salg
ın döneminde 
kriz yaşayan 
işletmeler ile 
ilgili sorunlar 
iletildi. 

TOBB 2020 
Şurası talebi. 

İlgili 
sorunlar 
TOBB'a 
iletildi. TOBB 

Genel 
Sekreterlik, 

Arge 

Tüm sorunlar 
belirtilen sisteme 
girildi. 

23 

2020/Eyl
ül Ayı 
Ortak 

Meslek 
Komite 

toplantısı 

2020/Eylül 
Ayı Ortak 

Meslek 
Komite 

toplantısı 

Eylül ayı 
ortak meslek 
komitesi 
toplantıları 
sorunları 
rapor haline 
getirildi. 

2020/Eylül Ayı 
Ortak Meslek 

Komite 
toplantısı 

Ortak 
Meslek 
komitesinde 
tüm 
sorunlar 
dile 
getirilmiştir
. 

2020/Eylü
l Ayı 

Ortak 
Meslek 
Komite 

toplantısı 

Genel 
Sekreterlik, 

Üye 
İlişkileri ve 

Oda 
Muamelat 

Tüm sorunlar ilgili 
merciler ile paylaşıldı. 

24 

20.11.202
0 

20.11.2020 
tarihli vergi 

dairesi giden 
yazısı 

Bilirkişi tayini 
hk. 

Vergi dairesi 
tekneciler ile 
ilgili Bilirkişi 
talebi. 

Tekne 
fiyatlarının 
tespiti ile 
ilgili 
odamız 
üyesi 
kooperatif 
Başkanı 
bilirkişi 

Antalya 
Vergi 
dairesi 

Genel 
Sekreterlik, 

Arge 

İlgili bilirkişi tayini 
vergi dairesine 
bildirildi. 
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tayin 
edilmiştir. 

 

İŞTİRAK EDİLEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

 
 

2020 YILI KATILIM SAĞLANAN TOPLANTI VE 
ETKİNLİKLER  LİSTESİ 

Sıra No  TARİHİ TOPLANTI VE 
ETKİNLİĞİN ADI 

TOPLANTI VE 
ETKİNLİĞİ 
DÜZENLEYEN 
KURULUŞ 

KATILIMCI GRUP KATILIMCI 
SAYISI 

1 12.3.2020 Domateste Yeni 
Teknolojiler 

KUTSO-Uygulamalı 
Bilimler Üniversitesi Yönetim-Personel-Üye 20 

2 9.10.2020 
Kumluca İlçesi için 

Sorun ve Çözüm 
Önerileri” Toplantısı 

Antalya Valilik-
KUTSO 

Antalya Valisi, Kumluca 
Kaymakamı,Sivil Toplum 
kuruluşları,YK,Meclis,Akil 
Grup 

33 

3 10.1.2020 
Kaş OSB için 

Büyükşehir Belediye 
Başkanını ziyaret 

Antalya Büyükşehir 
Belediyesi 

Sivil Toplum 
kuruluşları,YK,Meclis,Akil 
Grup 

20 

4 15-17.01.2020 

Tarım Bakanı,Bilim 
ve Sanayi 

Bakanı,Çevre ve 
Şehircilik Bakanı, 

Dışişleri 
Bakanı,TOBB Başkanı 

Milletvekili ve 
Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı 

Ziyaretleri.  

KUTSO   Yönetim-Meclis 14 

5 05-08.01.2020 Berlin Fruit Logistica 
Fuarı KOSGEB-KUTSO Yönetim Meclis 25 

6 28.2.2020 CHP İlçe Başkanını 
Ziyaret CHP İlçe Başkanlığı Yönetim 7 

7 
28.2.2020 

Kumluca Sağlık 
Bilimleri Fakültesi 
Dekanını ziyaret 

Kumluca Sağlık 
Bilimleri Fakültesi 
Dekanlığı Yönetim 7 

8 2.3.2020 Kumluca Jandarma 
Komutanını ziyaret 

Kumluca Jandarma 
Komutanlığı 

Yönetim, Sivil Toplum 
Kuruluşları 7 
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9 31.3.2020 NTV Canlı Haberlere 
Başkanın katılması NTV Başkan 1 

10 28.4.2020 

TOBB Nefes Kredileri 
içinKumluca 

Denizbank Müdürünü 
ziyaret  

Kumluca Deniz Bank Başkan,Genel Sekreter 1 

11 15.6.2020 Kaş Belediyesi'ni 
ziyaret Kaş belediyesi Yönetim, Sivil Toplum 

Kuruluşları 15 

12 2.7.2020 Antalya Valisini 
ziyaret Antalya Valiliği   Yönetim 7 

13 18.8.2020 Kumluca 
Kaymakamını ziyaret 

Kumluca 
kaymakamlığı Yönetim 7 

14 18.8.2020 Finike Kaymakamını 
ziyaret Finike kaymakamlığı Yönetim 7 

15 2.9.2020 Kumluca Emniyet 
Müdürünü ziyaret 

Kumluca Emniyet 
Müdürlüğü Yönetim 7 

16 
6.11.2020 

Projeler için Kumluca 
Kaymakamını ziyaret 

Kumluca 
kaymakamlığı 

Başkan,Genel Sekreter, 
Arge, Basın 4 

17 
15.12.2020 

Kumluca Ziraat 
Bankasını ziyaret- 

protokol 
Kumluca ziraat 
Bankası Başkan,Genel Sekreter 2 

18 16.12.2020 

İlçe Sağlık Müdürlüğü 
personeli ve 2. Nolu 
Aile Sağlığı Merkezi 
sağlık çalışanlarına 
teşekkür ve çiçek 

takdimi 

Antalya Oda ve 
Borsaları 

 Başkan ve KUTBO 
Başkanı  

2 

19 
18.12.2020 

Kumluca İlçe Sağlık 
Müdürlüğüne 

powerback bağışı KUTSO-KUTBO Genel Sekreterler 2 

20 
29.12.2020 

Kumluca Halkbank 
Ziyareti Protokol KUTSO-KUTBO Başkanlar 2 

 

DÜZENLENEN TOPLANTI VE ETKİNLİKLER 

Bu yıl 12-14 Mart tarihlerinde 6.sı yapılacak olan Kumluca Domatexpo fuarı için odamızda 
Kumluca Belediyesi, Ziraat Odası ve fuar firması ile birlikte hazırlık toplantısı yapıldı. 
 
6. Domatexpo Fuarı öncesi Kumluca’daki kurum temslicileri ile odamızda hazırlık toplantısı 
yapıldı. 

 

KUTSO’dan “Domates Üretiminde Yeni Teknolojiler” Paneli. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) tarafından Domatexpo Fuarı kapsamında “Domates 
Üretiminde Yeni Teknolojiler” konulu panel düzenlendi. 
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12 Mart Perşembe günü, KUTSO Kumluca Merkez Ofisinde düzenlenen panele konuşmacı olarak 
Vodafone dijital Tarım Müdürü Kadir Bozca, PSL Elektronik Ceo’su Cengiz Şentürk, Isparta 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Ziraat Fakültesi Prof. Dr. Bayram Çevik, Isparta Uygulamalı 
Bilimler Üniversitesi Ziraat Fakültesi Doç. Dr. Ali Kemal Birgücü, Isparta Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi Teknoloji Fakültesi Doç. Dr. İsmail Serkan Üncü katıldı. 
Panel açılışında konuşan KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, şöyle dedi; Dünyada 
değişen şartlar ve gelişen ekonomi karşısında tarımda yeni üretim yöntemlerinin anlatılacağı bu 
önemli toplantı için konuşmacılarımıza teşekkür ediyorum. Gönül isterdi ki bölgemiz üreticisi için 
bu kadar önemli bir organizasyona daha çok katılım olsun. Fakat gelişen şartlar buna el vermedi. 
 
 
 
Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Teknoloji Fakültesi’nden Doç. Dr. İsmail Serkan 
Üncü’nün moderatörlüğünü yaptığı panelde Tarım 4.0, zararlılarla mücadelede yeni yöntemler, 
modern üretim teknikleri gibi konular anlatıldı. Doç. Dr. İsmail Serkan Üncü, KUTSO ve ISUBÜ 
ortaklığı ile Batı Antalya’yı “Tarımın Silikon Vadisi” haline getirmeyi amaçladıklarını. Bu amaçla 
KUTSO ile birlikte birçok önemli projeye başladıklarını belirterek Başkan Murat Günay’a 
vizyoner ve gayretli çalışmaları için teşekkür ettiklerini belirtti. 
 

 
 

Batı Antalya İstişare Toplantısı. 
 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Yönetim Kurulu, Batı Antalya ile ilgili sorunları 
görüşmek üzere Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu ve Ak Parti İlçe Başkanları ile 
istişare toplantısı düzenledi. 
KUTSO Kumluca Merkez Hizmet Binasında gerçekleşen toplantıya Ak Parti Antalya 
Milletvekili Atay Uslu, KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, 
KUTSO Meclis Başkanı Fahri Özen, Ak Parti Kumluca İlçe Başkanı Erol Uysal, Ak Parti 
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Finike İlçe Başkanı Osman Aladağ, Ak Parti Demre İlçe Başkanı Mehmet Koparıcı, Ak Parti 
Kaş İlçe Başkan Vekili Osman Erer, KUTSO Yönetim Kurulu Üyeleri ve Kumluca Belediyesi 
Meclis Üyesi Halil Karataş Katıldı. Toplantıda sosyal mesafe kurallarına dikkat edildi. 
 
Toplantının, Covid-19 tedbirleri sonrası normalleşme sürecinde Batı Antalya’nın sorunlarını 
çözmek için gerçekleştirilen ilk toplantı olduğunu belirten KUTSO Başkanı Murat H. Günay 
sözlerine şöyle devam etti; 
Ülkemiz zorlu Korona sınavını çok şükür atlattı. Elbette uygulanan tedbirler ekonomimizde 
yaralar açtı, işletmelerimiz faaliyetlerini azalttı yada askıya aldı. Tüm bu yaşadığımız 
sıkıntıları 3 aylık bir mola olarak görüyoruz. 
 
 
 
 
Artık harekete geçme zamanı. Şimdi hız kesmeden kaldığımız yerden devam ediyoruz. Bugün 
sayın milletvekilimiz ve Ak Parti İlçe Başkanlarımız ile bölgemizin biriken sorunlarını 
çözüme kavuşturmak için bir toplantı düzenledik. Kendilerine çok teşekkür ediyorum.  
Batı Antalya, Türkiye’nin en önemli tarım ve turizm merkezlerinden biri. Turistik 
işletmelerimiz faaliyete henüz başlayamamış olsa da çiftçilerimiz üretimi hiç durdurmadı. 
Tüm risklere ve zorluklara rağmen seralarda ve bahçelerde çalışmaya devam ettiler.  
Bölgemizin çözüm bekleyen başlıca sorunlarını çiftçilerimiz için fide ve elektrik desteği, 
küresel iklim değişikliğinden kaynaklanan sıcak-fırtına-dolu gibi ani hava olayları, ulaşım 
sorunu, özellikle turizme yönelik bölgesel imar planlaması, genel imar sorunları ve 
hallerimizin sorunları olarak özetleyebiliriz.  
KUTSO olarak bugüne kadar istişare kültürü ile bölgemizin birçok önemli sorununun 
çözülmesine yardımcı olduk.  
Şimdi yine devlet, iş adamlarımız ve halkımız el ele vererek Batı Antalya’yı hak ettiği güzel 
yere taşıyacağımıza inanıyorum. 
Kaş Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi ve Dene-Yap Atölyeleri gibi bölgemize değer 
katacak önemli projelerimizde güzel gelişmeler oldu. Bu çalışmalarla ilgili haberleri de yakın 
zamanda halkımız ile paylaşacağız.  
Toplantıda KUTSO’ya teşekkür eden Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu, Batı 
Antalya’nın hak ettiği değeri bulması ve sorunların çözümü için yoğun mesai harcadığını 
belirtti. Atay Uslu konuşmasında şöyle dedi; 
İktidar olarak Antalya’nın batısında siyasi ranttan uzak ve çözüme odaklı tüm projelerin 
destekçisiyiz. KUTSO’nun ve Başkan Murat Günay’ın duruşu ve çalışmaları bölge için 
değerli. Geçtiğimiz aylarda KUTSO ile birlikte bölge sorunlarını aktarmak için 
bakanlarımızla çok önemli görüşmeler yaptık ve bu görüşmelerde çok güzel sonuçlar çıktı. 
Bundan sonraki süreçte bölge sorunlarımız için çalışma gurupları oluşturmayı ve bu çalışma 
guruplarına KUTSO’nun da destek vermesini öneriyorum. 
Bölge için yapılan yatırımlar devam ediyor. Kumluca-Antalya yolunun Kumluca-Kemer 
arasında kalan kısmının inşaatı 2021 yılında tamamlanacak.  
Bu yılın “Patara Yılı” ilan edilmesinin ardından Patara Antik Kentinde yoğun çalışmalar 
yapıldı. İmparator Neron’un deniz feneri, Meclisi ve Sultan Abdulhamit Telsiz İstasyonu ve 
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Müzesi en kısa zamanda tekrar ayağa kaldırılarak Kaş ilçemize bölgemize büyük bir değer 
kazandırılacak.  
 
Olympos İmar Planı 
Toplantıda Olympos’ta turistik işletme sahibi olan Kumluca Belediyesi Meclis Üyesi Halil 
Karataş, Olympos imar planı ile ilgili söz aldı. Karataş konuşmasında, Olympos’un 
korunmasının çok önemli olduğunu fakat aynı zamanda Olympos’un dünya turizminden de 
hak ettiği payı da alması gerektiğini belirterek şöyle dedi;  
Burada hazırlanan plan demir ve betonun olmadığı yalnızca ahşabın olduğu bir plan. 
Bölgemiz için örnek olacak.  
 
Batı Antalya Ticaret ve Sanayi Odası 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nın 2013 yılından bugüne ortaya koyduğu vizyonun Batı 
Antalya kavramının sahiplenilmesini ve birlikteliği sağladığını belirten Ak Parti Finike İlçe 
Başkanı Osman Aladağ, Kumluca, Finike, Demre ve Kaş’ta hizmet veren KUTSO için 
Kumluca isminin artık yetersiz olduğunu ve KUTSO’nun isminin Batı Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak değiştirilmesi gerektiğini söyledi. 
Akaryakıt İstasyonları 
Toplantıda bölgede hizmet veren akaryakıt istasyonlarının sorunları ve çözüm önerileri 
hakkında Atay Uslu’ya bilgi veren KUTSO Yönetim Kurulu Üyesi Turgut Acar, Uslu’ya 
sorunlar ve çözümlerini içeren bir dosya verdi. 
Haller 
Bölgedeki toptancı sebze halleri ve komisyoncular ile ilgili söz alan KUTSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı İbrahim Uğur Çakır, haller konusunda sektörün taleplerine hitap etmeyen 
ve acele bir şekilde yapılan her müdahalenin hem üreticiyi hem de tüketiciyi olumsuz 
etkileyeceğini belirtti. 
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Adrasan için geçici iskele toplantısı. 
Odamız ev sahipliğinde Adrasan'da günübirlik gezi turu düzenleyen teknelerin iskele 
sorununun çözülmesi amacıyla toplantı düzenlendi.  
Toplantıya Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu, Kumluca Kaymakamı Uğur Kolsuz, 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, İMEAK DTO 
Antalya Şubesi Başkanı Ahmet Çetin, Şube Müdürü Cüneyt Koşu ve Adrasan'da hizmet veren 
Tekne ve Deniz Motorlu Taşıyıcılar Kooperatiflerinin başkanları katıldı. 
Mevcut durumun ve çözüm önerilerinin tartışıldığı toplantıda, geçici iskele yapılması için 
çalışma başlatılması kararı alındı. 
 
 
 
 

 
 
 
Kaş OSB çalıştayı yapıldı. 
Antalya’da Kaş Kınık Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi (OSB) hazırlık çalıştayı 
gerçekleştirildi. 
Kalkan Turan Erdoğan Fen Lisesinde yapılan çalıştaya, Antalya Büyükşehir Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler Daire Başkanlığı Tıbbi ve Aromatik Bitkiler Uzmanı Dr. Saadet Tuğrul Ay, İl Sanayi 
Müdürü Ömer Ersoy, Kaş Kaymakamı Şaban Arda Yazıcı, Belediye Başkanı Mutlu Ulutaş, 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Isparta 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Teknoloji Fakültesi Elektrik Elektronik Mühendisliği Bölüm 
Başkanı Doç. Dr. İsmail Serkan Üncü, Şehir Plancısı Funda Yörük ve Danışman Önder Çelik 
katıldı. 
Çalıştayda, OSB, projenin planlamadaki yapılmış işlemleri, taslak plan oluşumu, bölgenin 
endemik ürünlerin değerlendirilmesi ve kadın girişimciliğin önemi hakkında değerlendirmelerde 
bulunan katılımcılar, yatırımın önemi ve hibe imkanlarını uygulamalı örnekleri ile anlattı. 
KUTSO öncülüğünde Antalya Valiliği, Büyükşehir Belediyesi, Kaş Kaymakamlığı ve 
Belediyesinin girişimi ile iş ve işlemlerin başlanmasına, Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığınca 
onay verildiği bildirildi. 
Toplamda yaklaşık 668 bin metrekare hazineden tahsisli imar alanının 332 bin metrekarelik 
bölümünde Büyükşehir Belediyesi Toptancı Hal Kompleksi inşaatı, 336 bin metrekarelik 
bölümünde ise Kaş Kınık Gıda İhtisas OSB çalışmalarının devam ettiği kaydedildi.  
Ayrılı alanda Kaş Belediyesi öncülüğünde planlama çalışmalarına başlandığı, Teknik ve Endüstri 
Meslek Lisesi alanı alt yapısı için ayrılmış alanları, idari ve sosyal donatı alanları, yeşil alanlar 
olmak üzere tüm ihtiyaç donatı alanları planlandığı belirtildi. 
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Ayrılan sanayi yapı alanlarında sadece bölgenin Kınık merkez olmak üzere, 200 kilometre çember 
alanı içerisinde yetişen örtü altı ürün, narenciye, zeytin, elma, nar, üzüm, badem, bölgenin 
endemik doğal ürünleri olmak üzere, süt ve türevlerinin işlenmiş 25 türünün tesisi yapılacak. 
OSB’nin oluşumu ve geldiği nokta hakkında değerlendirmelerde bulunan KUTSO Başkanı 
Günay, uzun uğraşlar sonucunda geçen ay içerisinde Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanlığına 
kuruluş dilekçesini vererek çalışmaları başlattıklarını, projeyle 300 milyon Euroluk yatırımın 
planlandığını söyledi. 
İl Sanayi Müdürü Ersoy ise projeyle ilgili değerlendirmelerde bulunarak, 2021’in ilk çeyreğinde 
çalışmaların tamamlanmasını, aynı yılın sonunda faaliyete geçecek şekilde projenin biteceğini 
ümit ettiğini dile getirdi. 
Belediye Başkanı Ulutaş yaptığı konuşmada, Kaş’a hem hal, hem de OSB yapılacağını ve sonraki 
süreçte bölgenin çok seçenekli pazar haline geleceğini vurguladı. 
 
 
 
Kaymakam Yazıcı da projenin, gayri safi milli hasılaya çok önemli katkıları olacağına dikkati 
çekerek, bulundurduğu potansiyel itibariyle Kaş’ın dünyaya örnek olacak üretim tesisini hayata 
geçireceğine inandığını ifade etti. 
Program, soru ve cevap bölümüyle sona erdi. 
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ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER 

Demre Kaymakamımız Sayın Onur Şatıroğlu odamızı ziyaret etti. 

 

 

 

31. Vergi haftası nedeniyle Kumluca Vergi Dairesi Müdürümüz Sayın Kenan İlçi odamızı ziyaret etti. 
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İnşaat Mühendisleri Odası Antalya Şubesi Başkanı Mustafa Balcı ve beraberindeki heyet Yönetim 
Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret etti. Ziyarette Mustafa Balcı tarafından 
Başkan Günay'a 25. Yıl Hizmet Belgesi verildi. 

 
 

 
Kumluca Saadet Partisi temsilcilieri odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu üyelerimiz ile istişarede 
bulundu. 

Antalya Genç İş İnsanları Derneği ANTGİAD Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Murat H. Günay ve 
Yönetim Kurulu üyelerimizi ziyaret etti. 

 

 
 
Kumluca Kız Anadolu İmam Hatip Lisesi yetkilileri odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu 
Başkanımız ile istişarede bulundu. 
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Antalya Ticaret İl Müdürü Halil Özşahan ve Şube Müdür Vekili Ahmet Tosun, odamızı 
ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Kerim Soytürk ile görüştüler. 

 

 
 
Mavikent Halk Bankası Müdürü Şükran Alioğlu, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 
Hüdavendigar Günay'ı ziyaret etti. 
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KOSGEB Antalya İl Müdürü Dr. İbrahim Uğur ERKIŞ ve KOSGEB KOBİ Uzmanı Güneş 
ULUTÜRK, Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay'ı ziyaret ettiler. 
Ziyarette KUTSO ve KOSGEB tarafından ortaklaşa gerçekleştirilen çalışmalar hakkında 
görüş alışverişinde bulunuldu. 

 

Cumhurbaşkanlığı Başdanışmanı Mücahit Küçükyılmaz odamızı ziyaret ederek Yönetim 
Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Meclis Başkanımız Fahri Özen ile 
görüştü. 
Ziyarette Batı Antalya ile ilgili gündemdeki konular değerlendirildi. 
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Kumluca Emniyet Müdürü İrfan Ağlamaz odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu 
Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay ve Meclis Başkanımız Fahri Özen ile görüştü. 
Ziyarette Odamızın faaliyetleri ve Kumluca gündemi ile ilgili konular görüşüldü. 

 
 
 
Kumluca Kaymakamımız Sayın Uğur Kolsuz odamızı ziyaret etti. Yönetim Kurulu 
Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen ve yönetim kurulu 
üyelerimiz ile görüşen Kaymakam Uğur Kolsuz odamız faaliyetleri ve bölge sorunları 
hakkında görüş alışverişinde bulundu. 
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Antalya Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Ömer Ersoy, Arge ve Teşvikler Şube Müdürü 
Abdullah Aydar ve Tuğba Orbay odamızı ziyaret etti.  
Ziyarette Batı Antalya'da yapılacak yatırımlar ile ilgili görüş alışverişinde bulunuldu. 

 

2.3. Bilgi Danışmanlık Ve Destek 

KOSGEB Temsilciliğimiz tarafından 2020 yılı boyunca; 

- KOSGEB'den destek alan odamıza kayıtlı üye sayısı 21’dir. 
- Odamıza üye olmayan 37 firmanın KOSGEB’e kaydı sağlanmıştır.  
- 1534 kişiye gerek telefonla gerekse yüz yüze KOSGEB destekleri ile ilgili bilgi 
verilmiştir.  
- Geleneksel Girişimci Desteği başvurusu yapan firma sayısı 27’dir. 
- İleri girişimci desteği alan firma sayısı 3’dür. 
- Geleneksel Girişimci Desteği alan firma sayısı 26’dır. 
-KOSGEB kaydını güncelleyen firma sayısı 85’dir. 
-Nitelikli eleman desteği alan firma sayısı 15’dir. 
-Yurtiçi fuar desteği alan firma sayısı 2’dir. 
-Yurtdışı iş gezisi desteği alan firma sayısı 8’dir. 
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ODAMIZ BİRİMLERİ TARAFINDAN VERİLEN BELGE VE HİZMETLER 

 2020 yılı boyunca 1291  adet Ticaret Sicil gazetesi ilan edilmiştir. 
 164 üyemiz hisse devri yaptırmıştır. 
 16 üyemiz unvan değişikliği, 25 üyemizde iş konusu değişikliği yaptırmıştır. 
 Adres değişikliği yaptıran üye sayımız 104 ’dür. 
  468 Ticaret Sicil yazısına cevap verilmiştir. 

 

2020 Yılında Oda Sicil Birimince Verilen Belgeler  

 Faaliyet 
Belgesi 

Sicil Kayıt 
Sureti 

İhale 
Durum 
Belgesi 

Bağ-Kur 
IB Formu 
sayısı 

Üye Sicil 
Belgesi 
Sayısı 

    Belge       
   Sayısı 

2247 1877 58 85 440 

 

 

2020 Yılında Ticaret ve Sanayi Biriminde  Firmalara Yönelik Yapılan İşlemler 

 Kapasite 
Raporu 

Ekspertiz 
Raporu 

Kapasite 
Raporu 
Düzenlenemez 
Yazısı 

Kapasite 
ve 
Ekspertiz 
Suret 
Onayı 

İş Makinası 
Tescil Belgesi 

Fiyat 
Araştırması 

Azami Fiyat 
Tarifesi 

    
Belge       
   
Sayısı 

49 17 6 76 134 51 3 

 

 

İhracat işlemleri kapsamında; 

2020 Yılı  İhracat İşlemleri     

  EURO-1 BELGESİ FORM-A BELGESİ 
MENŞE 

BELGESİ 

ATR 

BELGESİ 
TOPLAM  

 

 

Satılan Belge Sayısı 7798 2025 12 0 9835  

Onaylanan Belge Sayısı  7532 1781 4 0 9317  
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Gelen- Giden Evrak Durumu  

 2020 yılında  1955 adet evrak girişi yapılmış, 1488 adet giden evrak düzenlenmiştir. Bu 
yazılardan 530 adedi Birliğimizden (TOBB) gelmiş olup, TOBB’a giden yazı sayısı 
49’dür. 

  8 adet Kurum  Görüşü bildirilmiştir. 

 

 

ODAMIZCA DÜZENLENEN EĞİTİMLER  

27 Şubat Perşembe günü odamız ve AFAD işbirliği ile  KUTSO Kumluca Toplantı Salonu’nda Afet 
Farkındalık Eğitimi düzenlendi. 

 
KUTSO’da “Proje Hazırlama Eğitimi 

Yoğun ilgi ve katılımla gerçekleştirilen programda, eğitmen Pınar Derya Akyazgan, Proje nedir? 

Fikirden proje çerçevesine geçiş,Projelerin arka planındaki analizler, Bütçe hazırlarken dikkat edilmesi 

gerekenler,Hibe programlarına genel bir bakış, Örnek başvuru dosyası sunumu konularında bilgi verdi.  
 
Odamız işbirliği ile Ekonomist Erkin Şahinöz tarafından “Corena sonrası Yeni Dünya ve 
Piyasalar” konulu Webinar düzenlenmiştir. 
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Webinar üzerinden Aile Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanı Sayın Zehra Zümrüt Selçuk 
TOBB Başkanı Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve ilgili bürokratların katılımı ile “Kısa çalışma 
ödeneği” konulu  bilgilendirme semineri düzenlenmiştir. 
 
 
TOBB ETÜ Tıp Fakültesi Hastanesi COVİD-19 Bilgilendirme Semineri düzenlenmiştir. 
TOBB organizasyonunda “Kredi Garanti Fonu (KGF) Bilgilendirme Webinarı 
düzenlenmiştir. 
 

Birliğimiz ve KOSGEB ile  KOBİ Destekleri Bilgilendirme Semineri(internet üzerinden) 
düzenlendi. 

 

TOBB, Google Türkiye ve İdema işbirliğinde 12Ağustos –8 Ekim 2020 tarihleri arasında 
webinar serisi olarak gerçekleştirilecek Sağlam KOBİ Dijitalleşme ve Afet Dayanıklılığı 
Programına tüm üyelerimiz davet edildi. 

 

Üyelerimiz için İşletme başına 300.000 TL'ye kadar geri ödemesiz, 700.000 TL'ye kadar geri 
ödemeli olmak üzere toplam 1.000.000 TL'ye kadar destek verilebilen  ( KOBİGEL)  
hakkında KOSGEB aracılığı ile 9 Eylül 2020 Çarşamba günü saat 14:00'te webinar üzerinden 
bilgilendirme semineri düzenlendi. 

İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

Odamızın da yönetiminde olduğu Batı Akdeniz Ekonomisini Geliştirme Vakfı’nın (BAGEV) 
geçtiğimiz yılın Aralık ayında yapılan Olağan Genel Kurulu sonrası yapılan Yönetim Kurulu 
Toplantısı’nda Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Davut Çetin, BAGEV Yönetim 
Kurulu Başkanlığı’na seçildi. 
Antalya Ticaret ve Sanayi Odası, Akdeniz Belediyeler Birliği, Akdeniz Üniversitesi, Alanya Ticaret 
ve Sanayi Odası, Antalya Büyükşehir Belediyesi, Antalya Deniz Ticaret Odası, Antalya Sanayici ve 
İşadamları Derneği, Antalya Ticaret Borsası, Burdur Ticaret Borsası, Burdur Ticaret ve Sanayi 
Odası, Dinar Ticaret ve Sanayi Odası, Isparta Ticaret Borsası, Isparta Ticaret ve Sanayi Odası, 
Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası, Süleyman Demirel Üniversitesi ve Yalvaç Ticaret ve Sanayi 
Odası tarafından 2000 yılında kurulan Batı Akdeniz Ekonomisini Geliştirme Vakfı’nın yeni 
Başkanı Davut Çetin oldu. 
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İnsanlar Sokağa Çıkmalı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Meclis Toplantısında insanların alışveriş 
alışkanlıklarının değişmesi ve sektörel sorunlar konuşuldu. 
KUTSO Ocak ayı meclis toplantısı Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşti. 2020 
yılının ülkemiz için üzücü olaylarla başladığını ifade eden Fahri Özen, “Elazığ ve Malatya illerimiz 
etkileyen depremde yaşadığımız can kayıpları bizleri derinden üzdü. Hayatını kaybedenlere 
Allah’tan rahmet, yaralılara acil şifalar diliyorum. Devletimizin ve halkımızın deprem gerçeğini 
kabullenip bir an önce yaşam alanlarımızda gerekli önlemleri alması gerekiyor. Bir daha böyle 
acılar yaşamamayı diliyorum” dedi. 
Toplantı gündemi öncesinde söz alan Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay 2019 
yılı faaliyetleri ile ilgili meclise bilgi verdi. Başkan Günay ayrıca KUTSO’nun 2020 yılında 
yapmayı planladığı çalışmalar ve projeler hakkında da açıklama yaptı. 
Ekonominin kurtuluşunun üretimden geçtiğini her defasında tekrarladıklarını belirten Başkan 
Günay sözlerine şöyle devam etti; 
Üretimin anahtarı “Kooperatif” 
Batı Antalya’nın Ticaret ve Sanayi Odası olarak sürekli üretimin önemini vurguluyoruz. 
Bölgemizdeki üretim çiftçilerimiz tarafından küçük ölçeklerde yapılmakta. Bu durum çiftçimizin 
rekabet şansını imkansız kılmakta. Üreticimiz kendini koruyup, pazarda rekabet edebilmek için 
mutlaka kooperatifler kurup güçlerini birleştirmeli. Dünya bu işler böyle yürüyor, ülkemizde de 
böyle olmak zorunda. 
Sokaklarımız canlandırılmalı, insanlarımız evlerinden daha fazla çıkmalı. 
2. Grup Meslek Komitesi adına konuşan Yönetim Kurulu Üyesi Menderes Oktay, dayanıklı tüketim 
malları satışı ve servisi başta olmak üzere kozmetik, optik, tekstil gibi alanlarda faaliyet gösteren 
KUTSO üyesi firmaların sorunlarını ve taleplerini iletti. Menderes Oktay konuşmasında şöyle dedi; 
Sorunlarımızın temeli küresel rekabet ve alışveriş alışkanlıklarının değişmesinden kaynaklanıyor. 
İnsanlar artık daha az dışarı çıkıyor, e-ticarete yöneliyor. 
Dayanıklı tüketim malları satan üyelerimizin beyaz eşya ve klima satışında her hangi bir sıkıntı 
yaşamıyor. Önemli satış kalemlerinden olan küçük ev aletlerinde ise gerek Discount marketlerdeki 
her hafta çıkan indirimler, gerekse İnternet sitelerinde günün fırsatı adı altında çıkan indirimlerden 
olumsuz etkilenmektedir. Bu konuda odamızdan e-ticaret eğitimlerini tekrarlamasını istiyoruz 
ayrıca discount market sayısına sınırlama getirilmesini talep ediyoruz. 
Dayanıklı tüketim mallarının servislerinde ise herhangi bir sıkıntı yaşamıyoruz çünkü ürün nereden 
alınırsa alınsın, servis hizmeti yerelden sağlanıyor. 
Optikçilerimizinden bizlere aktarılan sıkıntısı iş yerlerine gelen müşterisinin azalması, insanların 
sokağa çıkmaması. Yeterli ışıklandırma yapılmamasından dolayı geç saatlerde dükkanları kapatmak 
zorunda kalmaları. Bu konuda belediye ile ortak bir çalışma yürütebiliriz. Numaralı gözlüklerin 
devlet tarafından internette satışı yasak olduğu için, rekabeti sadece güneş gözlüğü de yapıyorlar. 
Gözlük denenerek alınan bir ürün olduğu için satışlarda bir sorun yok. 
 
 
Tekstille uğraşan üyelerimiz, ulusal mağazalar yanında e-ticaret ile baş etmek zorunda. Teknolojiye 
ayak uyduramadıklarının ve rekabeti küçümsediklerinin farkındalar, odamızdan e-ticaret hakkında 
eğitimler istiyorlar. 
Kozmetik sektöründe zincir mağazalarda sıkıntı yok. Zira internetle aynı fiyata satıldığı için rekabet 
birbirleri arasında. Ama renkli kozmetik ve ıtriyatta rakipleri ulusal mağaza, discount market, 
İnternet ve yerel marketler Rekabete ayak uydurmak ve yenilenmek zorundalar 
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Çözüm önerilerine gelince, 
Perakende yasasına sert ve net müdahaleler yapılması gerekiyor, açılış ve kapanış saatlerine, 
mağaza sayısına, ürün çeşitliğine eczanelerde olduğu gibi sınırlandırılmalar getirilmeli. 
Şu an ülkemiz için dünyanın çok gerisinde bulunduğumuz İnternet alışverişine yönelik üyelerimize 
eğitim ve kolaylık sağlayacak çalışmalar yapılmalı. 
Belediye ile ortak bir çalışma yapılarak, sokakları hareketlendirecek aktiviteler ve dikkat çekici 
yürüyüş yolları planlanmalıdır. 

 
 
 
Antalya Milletvekillerimiz Atay Uslu, Kemal Çelik ve Cavit Arı'yı Türkiye Büyük Millet 
Meclisi'ndeki makamlarında ziyaret ederek Batı Antalya ile ilgili konularda kendileriyle istişare 
ettik.  

 



2020 YILI FAALİYET RAPORU Sayfa 73 
 

 
Dışişleri Bakanımız Sayın Mevlüt Çavuşoğlu'nu Akparti Antalya Milletvekillerimiz Sayın Atay 
Uslu, İbrahim Aydın ve Mustafa Köse ile birlikte ziyaret ederek Batı Antalya'da yapacağımız 
çalışmalar konusunda desteğini aldık. 

 
 
 
 
Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sayın Mustafa Varank'ı ziyaret ederek, Kaş Gıda İhtisas OSB, Batı 
Antalya Dene-Yap Atölyeleri ve Kaş-Patara Abdülhamit-Telsiz Telgraf Bilim Müzesi hakkında 
olumlu görüşlerini aldık. 
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Tarım ve Orman Bakanı Yardımcımız Sayın Mustafa Kaya Bey'i, Antalya Milletvekilimiz Sayın 
Atay Uslu ve Ak Parti Antalya İl Başkanı Sayın Ethem Taş ile birlikte ziyaret ederek bölge 
çiftçilerimizin ve tarım sektörü paydaşlarımızın sorunlarını aktardık. 

 
 
Başkan Böcek, “Kaş’a OSB yapılacak”. 
Kaş belediye Başkanı Mutlu Ulutaş, Ak Parti Kaş İlçe Başkan Vekili Osman Erer, CHP Kaş İlçe 
Başkanı Mehmet Vural Arıkan, İyi Parti Kaş İlçe Başkanı İsmail Şah Yılmaz, Ak Parti Büyükşehir 
Meclis Üyeleri Tevfik Taner ve Fırat Demirci, CHP Büyükşehir Meclis Üyesi Halil Arıkan, İYİ 
Parti Büyükşehir Meclis Üyesi Mustafa Baskak ve Şükrü Koçak, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı(KUTSO) Bayram Karagül ,Kaş Kent Konseyi başkanı 
Av.İsmail Gökçe,CHP Kaş Eski İlçe Başkanı Ulaş Akbaş, Kaş Ziraat Odası Başkanı Ramazan Süer, 
Esnaf Odası Başkanı Ali Çalışkan ile birlikteki 30 kişilik Kaş heyeti, Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek ile istişare toplantısı yaptı. 
Toplantıda ağırlıklı olarak Kınık Hali ve Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi(OSB) konuları 
görüşüldü. Toplantıya daha sonra Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu’da katıldı. 
Oldukça kalabalık olan Kaş heyeti ile istişare yapmaktan mutluluk duyduğunu belirten Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek, “Kaş’ın kalkınması için yapılan yatırımlar büyükşehir 
belediyesinin de desteği ile hız kesmeden devam edecek. Kınık’ta yapılması planlanan Hal ve OSB 
için herhangi engel yok, çalışmalara bir an önce başlanabilir” dedi. 
Kaş Belediye Başkanı Mutlu Ulutaş, sözlerinde şöyle dedi; Kaş siyasi parti ve sivil toplum 
kuruluşları olarak Büyükşehir Belediye Başkanımız Muhittin Böcek ile Kaş’ta Antalya Büyükşehir 
Belediyesi ile birlikte yapılacak olan yatırımlar ile ilgili istişare ettik. Özellikle Kınık Hali ve 
Organize Sanayi Bölgesinin biran önce yapılması gerektiğini kendilerine ilettik. İlgi ve destekleri 
için kendilerine teşekkür ediyoruz. Bu yatırımları Kaş’a kazandırmak için çalışmalara hemen 
başlayacağız. 
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OSB ile ilgili çalışmalar hakkında bilgi veren Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcı Bayram Karagül, “Kaş ilçemizde yapılması planlanan Kaş/Kınık Gıda İhtisas 
Organize Sanayi Bölgesi için KUTSO olarak uzun süredir çalışmaktaydık. Bu olumlu sonucu elde 
etmemizde büyük katkısı olan başta Büyükşehir Belediye Başkanımız olmak üzere, Kaş’ın siyasi ve 
sivil toplum kuruluşlarının temsilcilerinin de bizimle aynı heyecan ve ilgiyi paylaşmaları KUTSO 
olarak bizleri çok mutlu etmiştir” dedi. 

 
 

 
Cumhuriyet Halk Partisi Kumluca İlçe Başkanı Arif Kocacık'a hayırlı olsun ziyaretinde bulunduk. 
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Akdeniz Üniversitesi, Kumluca Sağlık Bilimleri Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Selma Öncel'i ziyaret 
ederek, fakültenin faaliyetleri hakkında bilgi aldık. 

 
 

 
KUTSO’dan KOSGEB Destekli Almanya İş Gezisi. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası tarafından düzenlenen yurtdışı iş seyahatinde Batı Antalyalı iş 
adamlarımız önemli ihracat bağlantıları yaptı. 
İş seyahatine 5-8 Şubat 2020 tarihleri arasında Kumluca’dan, Fethiye’ye kadar tarım sektöründe 
hizmet veren 25 iş adamı katıldı. 
Bu yıl 135.000 metre kare alandan oluşan, 90 katılımcı ülkeden 3200 standın yer aldığı ve 130 ülkeden 
ziyaretçinin geldiği dünyanın en büyük yaş meyve sebze fuarı olan Berlin FRUİT LOGİSTİCA fuarı 
ziyareti çok verimli geçti. 
Fuarın ilk günü tam gün olarak fuar ziyareti gerçekleştiren heyet ikili iş görüşmeleri yapma ve yaş 
meyve sebze sektöründe yenilikleri inceleme fırsatı buldu. 
Fuarın 2. gününde Türk-Alman ticaret odasında Almanya’da ticaret ve yaş meyve ve sebze sektörü ile 
ilgili Türk-Alman ticaret ve Sanayi Odası (TD-IHK) Genel Sekreteri Okan ÖZOĞLU tarafından bir 
sunum gerçekleştirildi. Türk-Alman ticaret ve Sanayi Odası, İtalya ve Mersin Ticaret ve Sanayi Odası 
ortaklığında yürütülen Fresh-Online projesi hakkında bilgilendirme yaptı. Kumluca Ticaret ve Sanayi 
Odası’nı temsilen Genel Sekreter Mesut Bakar günün anısına plaket ve Bölgemiz yöresel ürünlerinden 
oluşan hediye takdim etti. Ticari heyet öğleden sonraki zamanda fuar ziyaretine devam etti. 
Fuarın 3. gününde sabah erken saatlerde Berlin Yaş Meyve Toptancı hali ziyareti gerçekleşti. Ziyaret 
sırasında Türkiye’den ve diğer ülkelerden gelen ürünleri inceleme fırsatı oldu. Berlin hal üyeleri ile 
ikili iş imkanları görüşüldü. Hal ziyaretinden sonra heyet fuar ziyareti ile 2020 Fruit Logistica Fuarı 
ziyaretini tamamladı. 
Seyahatte iş adamlarımıza odamız tarafından, %50 KOSGEB desteği imkanı sağlandı. 
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 Üreticinin ve Üretimin Desteklenmediği Her Türlü Girişim Yanlıştır. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Şubat Ayı Meclis Toplantısında Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı İbrahim Uğur Çakır, örtü altı üretim konusunda önemli açıklamalarda bulundu. 
KUTSO Şubat ayı meclis toplantısı Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında gerçekleşti. 2020 yılının 
üzücü olaylarla devam ettiğini ifade eden Fahri Özen, “Suriye-İdlib’te hain bir saldırı sonucu hayatını 
kaybeden askerlerimize Allah’tan rahmet, yaralılara acil şifalar diliyorum” dedi. 
Açılış ve gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından Yönetim Kurulu Başkanı Murat 
Hüdavendigar Günay, oda faaliyetleri hakkında meclisi bilgilendirdi. Daha sonra 11. Meslek Komitesi 
adına söz alan Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı İbrahim Uğur Çakır, bölgede özellikle örtü altında 
üretilen sebzelerin üretimi ve pazarlanması konusunda yaşanan sıkıntıları anlattı. İbrahim Uğur Çakır 
konuşmasında şöyle dedi: 
Ülkemizde enflasyon rakamlarından bahsedilirken malesef ilk önce yaş sebze ve meyve fiyatları akla 
geliyor. Bu durumun zor şartlar altında üretim yapan çiftçimizi üzdüğünü belirtmek isterim. 
Biz üretici hallerinde hizmet veren komisyoncular olarak her zaman çiftçimize destek olduk ve bu 
konuda gereken fedakarlığı da her zaman yapmaya hazırız. 
Son dönemde Tanzim A.Ş., Tarım Kredi Kooperatifi ve Ziraat Bankası üreticiden mal alımı yapmaya 
başladı. Bu alımlar ile ilgili bizleri endişelendiren bazı hususlar var. 3,50-4tl’ye üreticiden alınan ürün 
işçilik ve nakliyenin eklenmesinin ardından 4-4,50tl mal oluyor. Daha sonra bu ürün 2,80-3tl’ye ulusal 
marketlere satılıyor. Yani zararına satılıyor. Bunun sürdürülebilir olduğunu düşünmüyoruz. 
Dikkat çekeceğim bir diğer husus ise bu kuruluşlar tarafından alınan ürünlerin kalitesinin çok düşük 
olması. Market raflarında düşük kaliteli, şekli bozuk ürünlerin yer alması tüketicimizi olumsuz 
etkileyecektir. Zaten son birkaç gündür ulusal marketler de bu duruma itiraz ediyorlar. 
Bahar ve yaz aylarında üretim artacak, ürün bollaşacak ve fiyatlar ucuzlayacaktır. O zaman geldiğinde 
şimdi piyasada alım yapan alıcıların piyasadan çekileceği ve üreticiyi zor duruma düşüreceği aşikardır. 
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Tüm bu sorunların temeli üretimdeki ilaç, gübre, mazot ve fide gibi girdilerin fiyatlarının çok yüksek 
olmasıdır.  
 
 
 
Üretimdeki girdiler yeteri kadar desteklenirse zaten ortada fiyat ile ilgili bir sorun kalmayacaktır. 
Yoksa bu şekilde devam edildiği sürece tarım sektörümüzü çok sıkıntılı günler bekliyor. 
 
 
 

 
 
 
 

 
Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı 2019 Yılı Fizibilte Desteği kapsamında kabul edilen “Kaş Kınık Gıda 
İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Kurulumuna Yönelik Fizibilite Raporu Hazırlama Projesi” için 
BAKA’dan gelen Uzman Çağatay Karaca ile projemiz hakkında planlama ve fizibilite çalışmaları 
yapıldı. 
Odamız Genel Sekreteri ve Basın Bilgi İşlem Memuru, Muğla Büyükşehir Belediyesi Meyve Sebze 
Kurutma Tesisi’ni ziyaret ederek tesis hakkında yetkililerden bilgi aldı. Yerli üreticiler için alternatif 
gelir kaynakları oluşturan Muğla Büyükşehir Belediyesi üreticilerin elinde kalan, pazar şartlarının 
olumsuzluğu sebebiyle tarlada kalmış sebze ve meyvelerin kurutularak hem raf ömürlerinin arttırılması 
hem de yüksek fiyatlarda pazarlanması amacıyla Fethiye Karaçulha Toptancı Hali içerisinde Meyve 
Sebze Kurutma Tesisi’ni hayata geçirmiştir. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası, Kumluca Ticaret Borsası, Kumluca Esnaf Odası, Kumluca 
Ziraat Odası, Kumluca Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası ve diğer sivil toplum kuruluşu 
temsilcilerimiz ile Kumluca İlçe jandarma komutanlığımızı ziyaret ederek Garnizon Komutanımız 
J.Binbaşı Mehmet Demir’e İdlib şehitlerimiz dolayısıyla taziye ziyaretinde bulunduk. 
 
 
 

 
 

 
6. Domatexpo Fuarı Düzenlenen Törenle Açıldı 
Bu yıl 6.sı düzenlenen Domatexpo Fuarı, Kumluca Sebze ve Meyve Toptancı Hali Kompleksi 
içinde düzenlendi. Törene Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu, CHP Antalya Milletvekili 
Aydın Özer, Kumluca Kaymakamı Hakkı Uzun, MHP Antalya İl Başkanı Hilmi Durgun, Siyasi 
Parti temsilcileri, STK Temsilcileri, daire amirleri, firma temsilcileri ve üreticiler katıldı. 
Tören Saygı duruşu ve İstiklal marşının okunması ile başladı. Ardından Kumluca Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay açılış konuşması yaptı. 
Murat Hüdavendigar Günay ; “Çeşitli nedenlerle ürünlerimiz üreticilerimiz ve komisyoncularımız 
hiç hak etmedikleri suçlamalarla değersizleştirilmeye çalışılıyor. Ürettiklerimiz kimi zaman 
enflasyonun bir numaralı sebebi, kimi zaman da çeşitli hastalıkların tek sebebi olarak gösteriliyor. 
Ama artık yorulduk. Üretmek ve çalışmak değil bizi yoran. Bu asılsız iftiralar üzüyor. Şevkimizi 
kırıyor” dedi. 
Türkiye Halciler Federasyonu Başkanı Yüksel Tavşan; “Fuarın, üreticiyi yeni çeşitlerle ve 
yeniliklerle buluşturarak üretim açısından katkıda bulunması bölge için çok önemlidir. Ayrıca 
bölgeye bir önemi de dışarıdan her yıl misafirlerin belirli bir konu ile ilgili domates teması başta 
olmak üzere toplanmasını sağlıyor” dedi. 
Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu; “Kumlucalı büyük ailemin üreticisinden, 
tüccarlarına halcimizden komisyoncumuzdan, esnaflarımıza kadar adeta seferber olmuş durumda. 
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Hızla milyarlarca nüfusun arttığı dünyamıza yetiştirebilmek için Kumluca'dan sağlıklı gıda yani 
biz üzerimize düşen görevi yapıyoruz” dedi. 
 
 
Kumluca Kaymakamı Hakkı Uzun; “Tarımsal ürün çeşitliliği bakımından son derece zengin bir 
yapıya sahip ilçemizde gerçekleşen Domatexpo İhtisas Fuarıyla yetiştiricilik hususunda 
sorunlarını gidermiş olan domates sektörünün ürün işleme ve pazarlama konusundaki sorunlarını 
aşmak, sektörün profesyonel isimlerini bir araya getirmek mevcut iş bağlantılarını pekiştirmek ve 
yeni iş temellerini atmak iş birliği imkanlarını sağlamak ve sektörün atılım eşiğini aşmak amacıyla 
sadece domates konusunda tartışmak üzere böyle bir organizasyonu düzenlemiş bulunmaktayız” 
dedi. 
 
CHP Antalya Milletvekili Aydın Özer; “250 domates Tır’ı Rusya gümrüğünde beklerken mecliste 
sayın Gümrük ve Ticaret Bakanını bir kez uyardık . Bu konuda hiçbir girişimde bulunmayan Sayın 
Ticaret Bakanımız 23 Şubat'ta Kınık halindeydi. 5 Ton domates çöpe gitti. Bizim ticaret 
bakanımız bize mutlu bir haber getirdi. Dedi ki, 50 Bin daha kota arttırdık. Bu arada ihracatçımız 
milyonlarca lira zarar etti. Sanki bir akıl ihracatın önünü kapatmaya çalışıyor. İç piyasaya dönsün 
istiyor. Domates tırlarını, domates üretimini. Fiyatlar düşsün isteniyor. Sonra bunun arkasında ne 
var diye baktığımızda, şunu görüyoruz. Enflasyon düşsün isteniyor. Bir apartman düşünün 10 tane 
dairesi var. Bir daire 9 daire ile düşman. 9 aile ile geçinemiyor. Kabahat 9 ailede mi? Sizde mi? 
diye sorarlar adama. Rekabet kurulundaki müfettişlere bir tavsiyem var. Eğer gerçekten birilerini 
sorgulamak istiyorlarsa Tarım Kredi Kooperatifinin 5'e alıpta 3'e sattırdığı domatesi sorgulasınlar” 
dedi. 
Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu da; “1,8 milyar destek veriliyormuş 2002 de. Biz 18 – 20 
milyar destek veriyoruz tarıma. Her yıl biz bunu katlayarak arttırdık. 17 yılda 140 Milyar Lira. 
Yani 140 Katrilyon Lira destek vermişiz tarıma. Ak Parti iktidara geldiğinde tarımsal ihracatımız 
1,8 Milyon. Bugün ne 18 Milyon. 1,8 Milyon nerde 18 Milyon nerde. Her yıl daha fazla sera 
yapılıyor. Bakın 15 yılda 2 kat artmış. Domates üretimi de 2 kat artmış. Bununla beraber 
ihracatımızda artmış. Domates ihracatımız da yukarı doğru gidiyor. Çiftçinin daha çok kazanması 
gerektiğine inananlardanım. Bende bir çiftçi çocuğuyum. Bende bu bölgenin evladıyım. Daha çok 
kazanması gerekiyor. Çiftçilik zor. Aydın Bey’in söylediği kadar felaket tellallığı yapmaya gerek 
yok. Üretim de artıyor. Bununla beraber alanlarda artıyor. İhracatımız da artıyor. 
Ticaret Bakanlığımız İhracatçılar Birliği ile anlık olarak Türkiye'nin domates ihracatını paylaşıyor. 
On-line olarak. 150 Bin ton kota vardı. 130 Bin ton olduğunda ihracatçılar uyarıldı. Buna rağmen 
ihracatçılar kapı açılır düşüncesi ile mal yapmaya devam ettiler. 150 Bin ton oldu. Rusya kapıları 
kapattı. Öyle Aydın Beyin dediği gibi biz ilgilenmedik falan değil. 
Bu konuyla Tayyip Erdoğan, Mevlüt Çavuşoğlu, Ticaret Bakanımız ilgileniyor. Ben Atay Uslu 
olarak an ve an ilgilendik. Daha önce domatesin problemi olduğunda emin olun Kumluca 
Kaymakamı duymuyordu. Bundan 20 yıl önce. Domatesi buralar döküyorduk. Ama şimdi domates 
problem olunca Recep Tayyip Erdoğan gidiyor Putin'le müzakere ediyor. 3 yıl önce Putin’le bir 
toplantıya girildi. S400'ler gibi bir çok şey konuşuldu. Toplantıdan çıkılınca açıklama yapıldı. 
Denildi ki her şeyde anlaştık. Domates konusunda anlaşamadık. Üzüldük. Ama sevindik. Biz 
domates’i Putin’in masasına götürüyoruz. Biz domatesi Recep Tayyip Erdoğan’ın masasına 
götürüyoruz. Şunu da ifade edeyim ki o kadar çok götürdük ki Rusya’da bunu çok stratejik bir 
ürün olarak düşündü. 20 tane ürünün kotasını motasını kaldırdı. Domatesi tutuyor hala. Niye biz 
çok üzerine gittik domatesin. Rusya zannediyor ki domates çok stratejik bir ürün” dedi. 
Yapılan duanın ardından açılış kurdelesi kesildi. Protokol üyeleri tarafından fuar stantları gezildi. 
Fuar Cumartesi akşamına kadar açık kalacak. 
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Kumluca kaymakamımız Hakkı Uzun, 12 İlçe ziraat odası başkanı, Kurum müdürleri ve STK 
Temsilcilerinin katlıdığı 13 mart 2020 Antalya ziraat odası Başkanlığında Mart Ayı Koordinasyon 
toplantısına odamızı temsilen Yönetim kurulu başkanımız Murat H. Günay katıldı. 
 
 
 
KUTSO Başkanı Günay haksız fiyat artışı yapan firmaları uyardı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay Yaptığı 
açıklamada şöyle dedi: 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası olarak, Batı Antalya’da haksız fiyat artışı yapan firmalara karşı 
disiplin mekanizmalarını çalıştıracağımızı, haksız kazanç sağlayarak vatandaşlarımız mağdur eden 
firmalara hak ettikleri cezaları vereceğimizi buradan kamuoyuna duyururuz. Herkes bilmeli ki; 
Vatandaşı mağdur edenlere karşı sessiz kalmayacağız. 
Başkan Günay, Devlet Destekleri ile ilgili önemli açıklamalar yaptı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay “Korona Virüs” ile ilgili 
olarak devlet tarafından yapılan desteklemeler ile ilgili açıklama yaptı. 
Dünyanın zor bir sınavdan geçtiğini belirten Başkan Günay, Türkiye’nin bu salgın hastalıktan en 
az zararla çıkması gerektiğini belirterek sözlerine şöyle devam etti. 
Virüsün insanlarımıza zarar vermesini engellemek ve özellikle yaşlı ve hastalarımızın hayatını 
korumak için devletimiz tarafından birçok önemli tedbir alındı. Korona virüsü tedbirleri 
sonrasında zor duruma düşen işverenlerimizin ve halkımızın bu süreci zarar görmeden 
atlatabilmeleri için oda ve borsalarımızın da tavsiyeleri ile devletimiz tarafından önemli destek 
paketleri açıklandı. Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğimiz tarafından da aşağıda içeriği açıklanan 
desteklerin başında ödeme ertelemeleri, prim destekleri ve faizsiz krediler gelmekte. 
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Sınırlı imkanlarla sağlanan bu destek ve kredilerden faydalanmak için yalnızca ihtiyacı olanların 
başvurmasını ve ikinci olarak ta bu zor dönemi atlatırken hiçbir çalışanımızın işten 
çıkarılmamasını iş dünyamızdan özellikle rica ediyorum. Hiçbir virüs bizim alacağımız 
tedbirlerden güçlü değildir. 
Oda ve borsalarımız tarafından devletimize iletilen ve sonuçlanan taleplerimiz şu şekilde: 
26 MART TARİHİ İTİBARIYLE SONUÇLANAN TALEPLER 
Kısa Çalışma Ödeneği başvurusu için istenen belge sayısı 10’dan 2’ye düşürüldü 
Mikro ve küçük ölçekli işletmeler için geçerli olan “Ticari Alacak Sigortası” kapsamında orta 
ölçekli (cirosu 125 Milyon TL’ye kadar olan) işletmeler de dahil edildi 
Tarım ve Orman Bakanlığı, 27 Mart itibariyle yaklaşık 1.9 Milyar TL’lik destekleme ödemesi 
yapacak 
Tarım ve Orman Bakanlığı öncülüğünde geleneksel hayvansal üretim yapan işletmeler için 100 
bin TL’ye kadar, bitkisel üretim yapan işletmeler için 50 bin TL’ye kadar faizsiz kredi verilecek 
25 MART TARİHİ İTİBARIYLA SONUÇLANAN TALEPLER 
Kamu bankaları öncülüğünde “İş’e Devam Kredi Desteği” açıklandı. 6 ay anapara ve faiz 
ödemesiz, toplam 36 ay vadeli ve yıllık %7,5 faiz oranlı kredi başvuruları 26 Mart 2020 tarihi 
itibariyle başlayacak 
Kısa Çalışma Ödeneği’nden yararlanma şartları iyileştirildi. 600 gün sigorta primi şartı 450 güne, 
son 120 günlük prim ödeme şartı 60 güne indirildi* 
1 Mart 2020 ile 30 Haziran 2020’ye kadar işyeri kira bedelinin ödenememesi, kira sözleşmesinin 
feshi ve tahliye sebebi oluşturmayacak* 
Turizm sektöründe 1 Nisan 2020 tarihi ile 30 Haziran 2020 tarihi arasında kamuya ödenecek tüm 
kira, hasılat, ecrimisil ödemeleri 6 ay ertelendi* 
Konaklama Vergisi, 1 Ocak 2021 tarihine ertelendi* 
24 Mart 2020 öncesine ait ödenmeyen kredi/çek/senet/kredi kartı borçları, 31 Aralık 2020 tarihine 
kadar ödenir veya yeniden yapılandırılırsa, sicile işlenmeyecek* 
Telafi çalışma süresi 2 aydan 4 aya çıkartıldı* 
 
 
 
 
 
*TBMM’DE KABUL EDİLMİŞ OLUP, ÖNÜMÜZDEKİ GÜNLERDE ONAYLANMASI 
BEKLENMEKTEDİR. 
24 MART TARİHİ İTİBARIYLA SONUÇLANAN TALEPLER 
Mart ayı KDV ve BA/BS beyannameleri ve ödemeleri 1 ay ertelendi. 
Mart, Nisan, Mayıs aylarına ilişkin 6 aylık Muhtasar ve KDV ertelemeleri, tüm şahıs işletmelerini 
ve bazı ilave sektörleri (Mobilya, Madencilik, İnşaat, Endüstriyel Mutfak, Araç Kiralama, 
Matbaacılık, Sağlık Hizmetleri) de kapsayacak şekilde genişletildi. 
Otopark Yönetmeliği’nin yürürlük tarihi 30 Haziran’a ertelendi. 
SONUÇLANAN TALEPLER (23 Mart 2020 itibariyle) 
Perakende, AVM, Demir Çelik, Otomotiv, Lojistik- Ulaşım, Sinema, Tiyatro, Konaklama, 
Yiyecek-İçecek, Tekstil Konfeksiyon ve Etkinlik - Organizayon sektörleri için Nisan, Mayıs ve 
Haziran’daki Muhtasar, KDV, SGK ödemeleri 6’şar ay ertelenecek 
KGF desteği 25 milyar liradan 50 milyar liraya çıkartılacak, böylece 350 milyar TL’nin üzerinde 
ilave kefalet limiti sağlanacak. Kullandırımlarda likidite ve teminat açığı bulunan firmalar ile 
KOBİ'lere öncelik verilecek. 
Kovid-19 salgınıyla ilgili tedbirlerden etkilendiği için nakit akışı bozulan firmaların kredi anapara 
ve faiz ödemeleri asgari 3 ay ötelenecek ve ilave finansman desteği sağlanacak. 
Kamu bankaları ve bazı özel bankalar tarafından vadesi gelen çek, maaş, kredi, dönem sonu faizi 
gibi ödemeler için ilave kredi limiti tahsis edilecek. 
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İhracatçıya stok finansmanı desteği verilecek. 
Reeskont kredisi geri ödemelerine 90 güne kadar vade uzatımı sağlanacak, yeni kullanımlara 12 
ay ek taahhüt kapama süresi verilecek, kredi kullanım süreleri 240 güne ve uzun vadeliler için 720 
güne çıkarılacak. 
KOSGEB’in 30 Haziran’a tahakkuk edecek alacakları 2021 yılına ertelenecek. 
Çalıştırılamayan personelin brüt maaşının %60’ına kadarının İşsizlik Fonu’ndan alınmasını 
sağlayan Kısa Çalışma Ödeneği süreci kolaylaştırılacak ve hızlandırılacak. 
Bu dönemde çalışılamayan mesainin telafisi için tanınan Telafi çalışma süresi 2 aydan 4 aya 
çıkartılacak. 
Esnek ve uzaktan çalışma modelleri daha etkin hale getirilecek. 
İcra ve iflas takipleri 30 Nisan'a kadar durdurulacak. 
Nisan, Mayıs ve Haziran aylarında temerrüde düşen firmaların kredi siciline 'mücbir sebep' notu 
düşülecek. 
 
 
Konaklama vergisi Kasım ayına kadar uygulanmayacak. 
Otel kiralamalarına ilişkin irtifak hakkı bedelleri ve hasılat payı ödemeleri Nisan, Mayıs ve 
Haziran ayları için 6 ay süreyle ertelenecek. 
Havayolu yolcu taşımacılığında KDV oranı 30.06.2020 tarihine kadar % 1’e indirilecek 
Faaliyetleri zorunlu olarak durdurulan iş yerleri için kamu idarelerince kira bedeli tahakkuk 
ettirilmeyecek. 
Teknoparklardaki kuluçka firmalarından ve ticari işletmelerden 2 ay süreyle kira alınmayacak. 
Geri kazanım payı (GEKAP) beyannameleri altı ayda bir verilecek. 
Kapıkule Sınır Kapısı’nda (öncesinde Habur’da başlatılmıştı) tampon bölgede şoför, dorse veya 
konteyner değişimi başlatıldı. Uygulama İpsala ve Hamzabeyli kapılarına da yaygınlaştırılacak. 
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Yönetim Kurulu Toplantımız, korona virüs tedbirleri dolayısıyla video konferans yönetimi ile 
gerçekleştirildi. 

 
 

 
 
Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Turizm Kurulu Toplantısına telekonferans ile katıldı. 
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Çiftçi Desteklenmeli, Teşvik Edilmeli. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Korona Virüs 
nedeniyle zor duruma düşen örtü altı yaş sebze üretimiyle ilgili önemli açıklamalarda 
bulundu. 
Başkan Günay açıklamasında şöyle dedi; 
Çin’in Wuhan kentinden dünyaya yayılan Korona Virüs tüm insanlığı esir aldı. Uzun 
zamandır benzerine rastlamadığımız bir kriz tüm dünya ülkeleri gibi bizi de derinden 
etkiliyor. 
Bu bilinmeyen düşmanla savaşı insanoğlu mutlaka kazanacaktır. Fakat Bu illetten 
kurtulduğumuz zaman ne insanlık, ne de dünya eskisi gibi olmayacak. 
Virüsün sosyal ve ekonomik etkilerini uzun süre hissedeceğiz. 
Bu süreçte öğrendiğimiz en önemli gerçek: “Dünya için en önemli, en stratejik sektörün tarım 
sektörü olduğudur”. Artık ülkeler petrolün, teknolojinin, menkul ve gayrimenkullerin 
karnımızı doyurmadığını anladı. Önümüzdeki dönemde gıda güvenliği ve yeterliliğinin en 
önemli zenginlik kaynağı olduğu gerçeği bir daha unutulmamak üzere zihinlere kazındı. 
Çok kısa zaman öncesine kadar Türkiye, tarımda kendi kendine yeten, hatta fazlasını ihraç 
eden, tarımda cari fazla veren bir ülkeydi. Son yıllarda tarım politikalarındaki yanlışlıklar ve 
ekonomi yönetiminin farklı yönlendirmeleriyle bu özelliğinden hızlıca uzaklaştı. 
Artık zaman tekrar tarım sektörünü güçlendirme ve çiftçiyi-köylüyü tekrar milletin efendisi 
haline getirme zamanıdır. Her karış toprağımızı katma değeri yüksek tarım ürünleri ve ileri 
teknoloji ile buluşturmanın zamanıdır. 
Çiftçimiz teşvik edilmeli, üretmesi için her türlü imkanlarla desteklenmelidir. 
Bölgemiz Türkiye’nin en önemli üretim merkezlerindendir. Ürettiklerimizle hem ülkemizi 
hemde komşu ülkeleri beslemekteyiz. Bu zor dönemde yaptığımız işin önemi bir kez daha 
gözler önüne serilmiştir.  
 
 
Yaşamın durduğu, herkesin evlerine kapandığı bu günlerde fedakar çiftçimiz ve diğer 
paydaşlar sağlıkları ile ilgili tüm korkularını bir tarafa bırakarak üretmeye devam etmişlerdir. 
Böyle bir dönemde hükümetimizden bu şevkimizi arttıracak taleplerimiz var. 
Bunlar kısaca; 
1. Havacılık sektörü şu an krizde. Başta Türk Hava Yolları’nın uçakları olmak üzere birçok 
havayolu firmasının uçakları yerde park halinde. Bunlarla bir anlaşma yapılarak “Hava 
Kargo”nun önünün açılması, zorlaşan karantina şartlarında ürünlerimizin nakliyesini 
kolaylaştıracaktır. Ayrıca bu imkan çiftçilerimize ve ihracatçılarımıza yeni pazarların da 
kapısını açacaktır. 
2. Sera üretimimizde en önemli girdi kalemlerinden olan aşılı fidenin temininde üreticiye 
destek verilmelidir. Bu, ayrıca sektörün ürün deseni planlamasına da büyük katkı 
sağlayacaktır. 
3. Yine örtü altı üretiminin en önemli girdilerinden olan elektriğin çiftçi için daha ucuz hale 
getirilmesi gerekmektedir. Şu haliye seralarımızda, evlerimizde ve işyerlerimizde 
kullandığımız elektrik fiyatından daha yüksek fiyata elektrik kullanıyoruz. 
4. Çiftçilerimizin Ziraat Bankası kredileri tekrar ele alınmalı. Gerekirse bir defaya mahsus 
tüm çiftçi borçları silinmelidir. Çiftçi borçlarının Ziraat Bankasının bilançosunda sanıldığı 
kadarda önemli bir yer tutmadığını düşünüyorum. 
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TOBB Nefes Kredisi Başvuruları Başladı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği’nin(TOBB) Kredi Garanti Fonu ve Denizbank ile işbirliği yaparak 
Korona virüs nedeniyle zor duruma düşen Kobileri rahatlatmak amacıyla TOBB Nefes 
Kredisi Projesini tekrar başlatıldığını belirtti. Başkan Günay, için verdiği destekten dolayı 
Denizbank Kumluca Şube Müdürü Kutlu Tamer Arslan’a teşekkür ziyaretinde bulundu. 
KUTSO Başkanı Murat H. Günay ve Genel Sekreter Mesut Bakar, TOBB Nefes Kredisi 
başvurularının başlaması nedeniyle Denizbank Kumluca Müdürü Kutlu Tamer Arslan’ı 
ziyaret etti. Denizbank’a zor zamanlarda Kobilere verdiği destekten dolayı teşekkür eden 
KUTSO Başkanı Günay, “Dünyayı sarsan Korona virüs krizi, ülkemizi özelliklede küçük 
işletmelerin bulunduğu bölgemizi ekonomik olarak çok etkiledi. Devletimiz tarafından alınan 
tedbirlerin virüse karşı etkili olmaya başladığı şu günlerde maalesef işletmelerimiz ve 
çalışanları sıkıntılı günler yaşıyor. 
“Üretime ve İstihdama devam” 
Üye İşletmelerimizin finansman sorunlarının giderilmesine katkı sağlamak üzere geçtiğimiz 
dönemlerde başarıyla gerçekleştirilen Nefes Kredisi Projesi tekrar başlatılmaktadır. Krediye 
ilişkin protokol 27 Nisan 2020 tarihinde Denizbank ve KGF ile imzalandı. 
Bu çerçevede, Odamız üyeleri 27.04.2020 Pazartesi günü itibarıyla Denizbank Şubesinden 
başvuruda bulunarak kredi kullanabiliyorlar. 
İhtiyacı olan işletmelerimizin bu krediden faydalanarak üretimi ve istihdamı devam 
ettirmelerini istiyoruz. 
*KOBİ'ler krediye başvurabilmek için öncellikle borsamızdan üye faaliyet belgesi istemelidir. 
* Üyelerimizin kullanacağı kredi 2020 yılı sonuna kadar anapara ve faiz ödemesiz, 
2021 yılı 12 ay eşit taksitli geri ödemeli toplam en fazla 20 ay vadeli olacaktır. 
Kullandırılacak kredinin brüt faiz oranı yıllık yüzde 7,50 olacaktır. 
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*Daha fazla üyenin krediden faydalanabilmesini teminen odamız üyelerinden3 milyon TL ve 
altında cirosu olan işletmeler azami 50.000 TL kredi kullanabilecekler. 
 
 
*Banka KGF'ye ödenecek %0,03 kefalet başvuru bedeli ve komisyonu dışında üyelerimizden 
herhangi bir masraf komisyon talep etmeyecektir. 
“KOBİ’lerimiz üzerine düşeni yaptı şimdi sıra bizde” 
Ziyaretten memnun olduğunu belirten Denizbak Kumluca Müdürü Kutlu Tamer Arslan, 
“bölgemizdeki işletmelerimiz çalışma şartlarının zorlaştığı şu günlerde faaliyetlerini 
durdurmayarak büyük sorumluluk üstlendiler. Bizde Denizbank olarak şimdi onlara destek 
olmak istiyoruz. 
KOBİ’lerin ülke ekonomisine sağladığı katma değerin bilinciyle, esnafın ve küçük 
işletmelerin ihtiyaçlarına kolay, hızlı ve uygun maliyetle çözüm sunmayı öncelikleri arasında 
gören DenizBank, bu amaçla TOBB öncülüğünde yeni bir anlaşmaya imza attı. 
Cazip vade ve oranlarıyla geçtiğimiz senelerde KOBİ’lere can suyu olan TOBB Nefes Kredisi 
yeniden hayata geçirilirken, önceki iki projede de yer alan DenizBank, bu kez de katılımcı 
banka oldu. 
TOBB ve KGF ile yapılan iş birliği kapsamında; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne bağlı 
oda ve borsa üyesi olan KOBİ’lere özel, 2020 yılında 6 ila 8 ay süreyle anapara ve faiz 
ödemesiz, 2021 yılında ise aylık ödemeli 12 eşit taksitli ve yüzde 7,5 yıllık faiz oranıyla 
NEFES Kredisi sunulacak. 
Bu krediye ihtiyaç duyan tim Kobilerimizi şubemize bekliyoruz” dedi. 
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KUTSO Yönetim Kurulu, Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum'u ziyaret ederek Batı 
Antalya'nın imar sorunları ile ilgili görüş alışverişinde bulundu. 

 
 
 
KUTSO Yönetim Kurulu’nda görev değişimi. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası’nın(KUTSO) 2018 yılında gerçekleştirilen seçimlerinde 
alınan karar doğrultusunda yönetim kurulunun iki üyesi yerlerini yedek üyeler ile 
değiştirdiler. 
Oda yönetiminde dinamizmi kaybetmeme adına 2 yıl önceki seçimlerde alınan karara uygun 
olarak yönetim kurulu üyeleri Ertan Parçaoğlu ve İbrahim Uğur Çakır’ın yerine yönetim 
kurulu yedek üyeleri Ahmet Çetin ve Derya Barut yönetim kurulunda görev alacaklar. 
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Sabrımız Taştı. 
Kaşlı Sivil Toplum Kuruluşları Kaş halkının refahı ve Kaş’ta turizmin gelişmesi için yapılan 
tüm çalışmalara engel olmaya çalışanlara artık sessiz kalmayacaklarını açıkladılar. 
Belli bir gurubun Kaş halkının ihtiyaçları için yapılan imar düzenlemelerinden , köy yollarının 
iyileştirilmesine kadar neredeyse tüm çalışmalara itiraz edip engellemeye çalıştığını ve 
bununla ilgili aynı kişiler tarafından birçok çalışmanın mahkemeye taşınarak durdurulduğunu 
belirten Kaş Sivil Toplum Kuruluşları bu olayların artık Kaş’a zarar verir hale geldiğini, 
bundan sonra sessiz kalmayacaklarını, tüm mahkeme süreçlerine kendilerinin de dahil olup 
Kaşlıların hakkını savunacaklarını söylediler. 
Kaş Ziraat Odasında yapılan basın açıklamasına Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, KUTSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Bayram Karagül, Kaş Esnaf Odası Başkanı Ali Çalışkan, Kaş Ziraat Odası 
Başkanı Ramazan Süer, Kaş Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası Başkanı Mustafa Demirtepe, 
Kaş Esnaf Kefalet kooperatifi Başkanı Ramazan Çetin, Kaş Kent Konseyi Temsilcisi İsmail 
Gökçe, basın mensupları ve Kaşlı vatandaşlar katıldı. 
Sivil toplum kuruluşları daha sonra Kaş Kaymakamı Bülent Karacan ve Kaş Belediye 
Başkanı Mutlu Ulutaş’ı ziyaret ettiler. 
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Antalya Ticaret Borsamızın 100. Kuruluş Yıldönümü sebebiyle Yönetim Kurulu Başkanımız 
Murat H. Günay’ında yer aldığı tebrik videosu yayınlandı. 

 
 
 
Narenciye Üreticileri Destek Bekliyor. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Haziran ayı meclis toplantısı, Korona Virüs tedbirleri 
sonrası ilk defa fiziki ortamda gerçekleştirildi. Toplantıda bölge gündemindeki konuları 
değerlendiren Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı İbrahim Uğur Çakır önemli açıklamalarda 
bulundu. 
KUTSO Haziran Ayı Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında, sosyal 
mesafe dikkate alınarak ve maske kullanılarak gerçekleştirildi. Başkan Özen, toplantı 
açılışında “Haziran ayı meclis toplantımız hayırlı olsun. Zor bir dönemi geride bıraktık. 
İnşallah bir daha böyle zorluklar yaşamayız” dedi. 
Tüm dünyayı etkisi altına alan ve binlerce can kaybına sebep olan Korona Virüsün Batı 
Antalya’da özellikle turizm sektörünü çok etkilediğini belirten KUTSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı İbrahim Uğur Çakır, konuşmasında şöyle dedi; 
Değerli meclis üyeleri, yaklaşık 3 aydır bu salonda bir araya gelemiyoruz. Devletimizin aldığı 
tedbirler ve Türk halkının gayreti ile tehlikeyi atlatarak normalleşme dönemine girdik. Bu 
başarının elde edilmesinde emeği geçen başta Sağlık Bakanımız Fahrettin Koca olmak üzere 
ülkemizin fedakar sağlık personeline yürekten teşekkür ediyorum. 2. Bir dalgayı önlemek için 
bir süre daha tedbirlere uymaya ve dikkatli olmaya ihtiyacımız var. 
Covid-19 bölgemizde, en çok turizme hizmet eden işletmelerimizi etkiledi. Fakat 
işletmelerimiz yılların verdiği tecrübe ve yeni kurallara göre yerli ve yabancı misafirlerimize 
en sağlıklı tatil imkanını sunmaya hazır.  
Bu süreçte her türlü riski göze alıp, üretimi aksatmayan çiftçimize de ayrıca teşekkür 
ediyorum. Her ne kadar Pazar yerlerinin bir süre kapalı olması bizleri zora soksa da üretim ve 
tedarikte herhangi bir sıkıntı yaşatmadık.  
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Geçtiğimiz ay içerisinde yaşanan aşırı sıcaklarda maalesef narenciye üreticilerimiz büyük 
zarar gördü. Bazı bahçelerde %80’e varan ürün kaybı var. Bu hasarın TARSİM kapsamında 
olmaması üreticilerimizi zora sokuyor. Küresel ani mevsim değişikliklerinden kaynaklanan 
sıcak zararının da TARSİM kapsamına alınmasını talep ettik.  
Ak Parti Antalya Milletvekili Sayın Atay Uslu ile yaptığımız istişare toplantısında da bu 
konuda bir çalışma olacağı bilgisini aldık. 
Ayrıca bölgemizdeki turizm ve şehirleşmeye yönelik imar planı sorunlarının çözümü için bir 
heyet oluşturuyoruz. 

 
 
 
 
 
Başkan Günay “Biz hazırız” dedi. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Covid-19 
Normalleşme Sürecinde Batı Antalyalı iş insanlarının çarkları tekrar döndürmeye hazır 
olduğunu belirtti. 
Başkan Murat H. Günay açıklamasında şöyle dedi; 
Dünya’da hayat, görünmeyen düşman Covid-19 yüzünden durma noktasına geldi. Ülkemiz bu 
zor sınavı çok şükür başarıyla atlattı. Elbette uygulanan tedbirler ekonomimizde yaralar açtı, 
işletmelerimiz faaliyetlerini azalttı yada askıya aldı. Ama bizler Türk Milleti olarak her 
zorluğun üstesinden birlikte geldiğimiz gibi devlet, iş adamlarımız ve halkımız el ele vererek 
bu yaraları hep birlikte saracağız.  
 Ekonomiyi harekete geçirmeye ve çarkları yeniden döndürmeye hazırız  
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Tüm bu yaşadığımız sıkıntıları 3 aylık bir mola olarak görüyoruz. Batı Antalyalı iş insanları 
olarak Ekonomiyi harekete geçirmeye ve çarkları yeniden döndürmeye hazırız. Kumluca 
Ticaret ve Sanayi Odası tüm imkanları ile üyelerinin yanındadır.  
1 Haziran itibariyle iş başı yapan tüm iş verenlerimize ve çalışanlarına başarılar diliyorum. 
Sağlıklı ve bol kazançlı günler sizlerle olsun. 
 

 
 
Chp Bölge Milletvekillerimizden Kumluca’ya Ziyaret 
Cumhuriyet Halk Partisi Antalya Milletvekillerimiz Aydın Özer, Çetin Osman Budak, Cavit 
Arı, Mersin Milletvekili Cengiz Gökçel, Kırklareli Milletvekili Vecdi Gündoğdu ve İl 
Başkanı Nusret Bayar’ın daveti üzerine Kumluca Belediye Başkanı Mustafa Köleoğlu, 
Kumluca Ticaret Borsası Başkanımız Fatih Durdaş, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı M.Hüdavendigar Günay, Ziraat Odası Başkanı Hidayet Kökçe, Kumluca Hal Dernek 
Başkanı Ahmet Kaya, CHP İlçe heyeti, Muhtarlar Derneği Başkanı İbrahim Songur ve 
Çiftçilerimizin katılımıyla Kumluca Hal meydanında toplantı gerçekleştirildi. 
Toplantıda Bölgemizde son dönemde yaşanan doğal afet hasarı, Tarsim kapsamı ve Tarımın 
sorunları ve çözüm önerileri dile getirildi. 
 
 
Başkan Günay, Korona Virüs ve ekonomik etkileri konusunda uyardı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Temmuz ayı meclis toplantısında konuşan Yönetim Kurulu 
Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Korona Virüs’ün insan sağlığına olduğu kadar ülke 
ekonomisini de tehdit etmeye devam ettiğini belirtti. 
KUTSO Temmuz Ayı Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında, sosyal 
mesafe dikkate alınarak ve maske kullanılarak gerçekleştirildi.  
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Toplantı gündemi öncesinde söz alan Başkan Murat H. Günay konuşmasında şöyle dedi; 
Covid-19 salgını sonrasında tamamen normal bir hayata dönmemiz şuan mümkün 
görünmüyor. Hastalık tehdidi tamamen ortadan kalkmadan rehavete kapılmamamız gerekiyor. 
Hem sağlığımız hem de ekonomik yatırımlarımız konusunda tedbiri elden bırakmamamız 
lazım. Özellikle kredi kullanımı ve yüksek bütçeli yatırımlar için dikkatli olunmalı, 2. bir 
salgın tehdidinin ihtimaller dahilinde olduğu unutulmamalı. Ayrıca yönetim kurulumuzda bir 
bayrak değişimi yaşandı. KUTSO Değişim Gurubu olarak ilk adımı attığımız günden beri 
birlikte olduğumuz İbrahim Uğur Çakır ve Ertan Parçaoğlu ağabeylerim nöbeti genç 
arkadaşlara devrettiler. Kendilerine desteklerini bizden biran bile olsun esirgemedikleri için 
teşekkür ediyorum. Bundan sonra yine KUTSO Meclisinde birlikte görev almaya devam 
edeceğiz.  
Başkan Günay, konuşmasının ardından İbrahim Uğur Çakır ve Ertan Parçaoğlu’na plaket 
takdim etti. 
Toplantıda KUTSO 10. Gurup Meslek Komitesi adına söz alan Kerim Soytürk meslek 
komitesinin sorunları ve çözüm önerileriyle ilgili yapmış oldukları çalışmalar konusunda 
meclisi bilgilendirdi. Ak Parti Antalya Milletvekili Atay Uslu ile KUTSO’da yapılan toplantı 
sonrasında Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum ile toplantı gerçekleştirdiklerini aktaran 
Kerim Soytürk, bölgenin sorunlarını çözmek adına gerekli olan en üst merciiler ile 
görüştüklerini belirtti.  
Toplantı meclis gündeminin görüşülmesinin ardından sona erdi. 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen ve 
Genel Sekreterimiz Mesut Bakar, Kumluca Müftüsü Hacı Kahraman'ı ziyaret ettiler. 
 
 
 
Vali Yazıcı’dan Batı Antalya’ya tam destek. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası(KUTSO) yönetimini ağırlayan Antalya Valisi Ersin Yazıcı, 
KUTSO’nun bölgede yaptığı çalışmalardan haberdar olduğunu ve sivil toplum kuruluşlarını 
çok önemsediğini belirtti.  
Ziyarette Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ve yönetim kurulu 
üyelerinden oluşan KUTSO heyeti Batı Antalya’daki çalışmaları ve mevcut durum hakkında 
Vali Ersin Yazıcı’ya bilgi aktardı. Kaş Gıda İhtisas OSB başta olmak üzere bölge için önem 
arz eden projeler için destek talep eden heyet Vali Ersin Yazıcı’ya yeni görevinde başarılar 
diledi. 
KUTSO yönetiminin ziyaretinden memnuniyet duyduğunu belirten Vali Yazıcı, Kumluca 
Ticaret ve Sanayi Odası’nın Batı Antalya’da yaptığı güzel çalışmalar hakkında bilgim var. 
Sivil toplum kuruluşlarının çalışmaları bulundukları bölgeler için büyük önem taşıyor. Bu 
yüzden sivil toplum kuruluşlarını çok önemli buluyorum. En kısa zamanda KUTSO yönetimi 
ve üyeleri ile bir araya gelip istişare yapmak isterim. 
 

Antalya ekonomisinin asırlık çınarı Antalya Ticaret Borsası'nı, kuruluşunun 100. yılı 
nedeniyle odamız Yönetim Kurulu Üyeleri ziyaret etti. KUTSO olarak başta başkan Ali 
Çandır olmak üzere tüm Antalya Ticaret Borsası ailesinin 100. Yılı şerefine ziyaret sırasında 
çiçek taktim edildi. 
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KUTSO'dan Batı Antalya için 3 önemli proje. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Ağustos ayı meclis toplantısında konuşan Yönetim Kurulu 
Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, KUTSO’nun çok önemli projeler ile Batı Antalya’nın 
kalkınması için çalışmalara devam ettiğini belirtti. 
KUTSO Ağustos Ayı Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Fahri Özen başkanlığında, sosyal 
mesafe dikkate alınarak ve maske kullanılarak gerçekleştirildi.  
 
 
 
Toplantı gündemi öncesinde söz alan Başkan Murat H. Günay konuşmasında şöyle dedi; 
Pandemi süreci sonrasında ülkemiz ve bölgemiz hızla toparlanıyor. KUTSO olarak 
enerjimizden hiç kaybetmeden var gücümüzle Batı Antalya’nın kalkınması için çalışmaya 
devam ediyoruz.  
Bölgemiz için çok önemli olduğunu düşündüğümüz Kaş-Kınık Gıda İhtisas Organize Sanayi 
Bölgesinde çok ilerleme kaydettik. İnşallah çok yakın bir zamanda müteşebbis heyetimizin 
oluşması ile OSB olarak faaliyetlerimize devam edeceğiz. 
OSB ile birlikte bölgemiz için bir diğer önemli projemizde geleneksel tarıma alternatif olarak 
tropikal ürünlerinde Batı Antalya’da yetiştirilmesi için çalışmalar yapacak bir deneme 
tesisinin kurulması. Bu projemiz ile çiftçimizin değeri yüksek, alternatif ürünler üretmesini 
sağlamak için çalışacağız. 
Bir diğer önemli projemiz ise yetenekli çocuklarımızın yüksek teknolojili ürünler 
üretebilmesini sağlamak amacıyla kurulmuş olan Deneyap Atölyelerinin Batı-Antalya’ya 
hizmet edecek şekilde KUTSO bünyesinde açılması. Bunun için değerli Sanayi ve Teknoloji 
Bakanımız Mustafa Varank’tan söz aldık. Yer tespiti yapıyoruz.  
KUTSO Batı Antalya’nın birleştirici ve dinamik gücüdür. Projelerimiz ve çalışmalarımızla 
üyelerimizin ve bölgemizin destekçisi olmaya devam ediyoruz. 
Başkan Günay’ın konuşmasının ardından 4. Gurup Meslek Komitesi adına Yönetim Kurulu 
Üyesi Turgut Acar söz aldı. Turgut Acar konuşmasında şöyle dedi; 
Odamızın akaryakıt ve taşımacılık sektöründe hizmet veren üyelerinden oluşan 4. Gurup 
Meslek Komitesi adına söz alıyorum. 
Batı Antalya’da taşımacılık sektörü özellikle deniz turizmi ve kara taşımacılığı olarak ağırlık 
kazanıyor.  
Deniz taşımacılığı da günü birlik ve haftalık gezi teknesi şeklinde yapılıyor. Bu işi yapan 
firmalarımız Korona Virüs tedbirleri döneminde hizmet veremediler. Şimdi normalleşme 
döneminde az da olsa iş yapmaya başladılar. 
Kara taşımacılığımızın Batı Antalya’da ki en büyük sorunu ise ülkenin tamamına yayılan 
duble yol yatırımlarının henüz Batı Antalya’da tamamlanmamış olması. Bu ise bizim 1 saatte 
gideceğimiz yolu en az 2 buçuk saatte gitmemize neden oluyor. Yolun ve sürenin uzaması 
hem zaman, hem de nakliye maliyetlerinin artması demek. Tarımsal üretimde ve turizmde 
önemli bir merkez olan Batı Antalya’da duble yol ve tünel gibi ulaşım yatırımlarının bir an 
önce tamamlanması ülkemize de önemli ekonomik katkı sağlayacaktır.  
Akaryakıt sektörümüzün sorunları için daha önce KUTSO ve PÜİS ile birlikte kapsamlı bir 
toplantı gerçekleştirdik ve bu toplantıda önemli kararlar aldık. Akaryakıt sektörümüzün en 
önemli sorunu karlılık oranlarının düşmesiyle birlikte; firmalarımızın işletme maliyetlerinin 
önemli ölçüde artmasıdır. Ekonomimizin yaşadığı salgın etkisiyle akaryakıt işleticilerimiz 
ciddi satış kaybı yaşamıştır.  
Tüm KUTSO üyesi iş insanlarımız ve bölgemiz için sorunlarımızı çözebileceğimiz, en az 5-
10 yıl ilerisi için yatırım planları yapabileceğimiz bir ekonomik ortam temenni ediyorum. 
Meclis toplantısı gündem konularının görüşülmesi, dilek ve temennilerin ardından sona erdi. 
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KUTSO’dan Kumluca ve Finike Kaymakamlarına ziyaret. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, yeni atan Kumluca ve Finike 
Kaymakamlarına hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 
KUTSO Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanı Fahri Özen, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Kerim Soytürk, Yönetim Kurulu Üyeleri Derya Barut, 
Menderes Oktay, Turgut Acar ve Genel Sekreter Mesut Bakar’dan oluşan heyet Kumluca 
Kaymakamı Uğur Kolsuz ve Finike Kaymakamı Zafer Sağ’ı makamlarında ziyaret etti.  
Kaymakamlara yeni görevlerinde başarılar dileyen heyet, KUTSO çalışmaları hakkında bilgi 
verdi. 
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Web Sitemiz üzerinden  Hızlı Aidat Ödeme  işleminin nasıl yapıldığı ile ilgili sunum Oda 
Sicil ve Bilgi İşlem Birimleri ortak çalışması ile oluşturularak Web sitemiz ve sosyal medya 
hesaplarından tüm üyelerimiz için paylaşıldı. 
 
Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, internet üzerinden düzenlenen 
TOBB Akdeniz Bölgesi Bölgesel İstişare Toplantısına katıldı. 
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Kumluca seralarında tropik meyve dikimi başladı. 
Kumluca’da serada deneme amaçlı mango dikimi yapıldı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Üyesi Ertan Parçaoğlu, domates yetiştirmek 
amacıyla kurduğu seranın 5 dekarlık bir kısmına mango fidanı dikti. 
Uzun yıllardır seralarında sebze yetiştiriciliği yaptığını belirten Ertan Parçaoğlu, şöyle dedi; 
Özellikle KUTSO ile yaptığımız yurt dışı gezilerinde tropik meyve pazarının oldukça büyük 
ve yüksek gelirli olduğunu gördüm. Ben de domates yetiştirdiğim seranın bir kısmında tropik 
meyve yetiştirmeye karar verdim. Yaz aylarında diktiğimiz fidanların durumu şuan oldukça 
iyi. Yaptığım bu çalışmanın Kumlucalı çiftçilere de örnek olacağını düşünüyorum. Bölgemiz 
zaten yetiştirdiği sebzelerin önemli bir kısmını ihraç ediyor. Tropik meyveler hem üretimi 
kolay hem de ihracat değeri yüksek. İleriki zamanda seramda başka tropik meyveleri de 
denemeyi düşünüyorum. 
Dikilen mango fidanlarını serada inceleyen KUTSO Genel Sekreteri Ziraat Yüksek 
Mühendisi Mesut Bakar, Batı Antalya’da mevsimlerin subtropik iklimden tropik iklime 
kaydığını belirterek şunları söyledi; 
Bölgemiz dünyanın önemli örtü altı üretim merkezlerinden bir tanesi fakat üretim 
maliyetlerinin artması, zararlılar ile mücadelenin zorlaşması ve işçi bulmakta yaşanan 
sıkıntılar gibi sebeplerle üreticimiz heyecanını kaybetmiş durumda. Biz KUTSO olarak gerek 
yurt dışı gezilerimizde gerekse üniversitelerimiz ile yaptığımız çalışmalarla bu duruma 
çözümler aradık. Seralarda ve bahçelerimizde tropik meyve yetiştiriciliği üretim kolaylığı ve 
Pazar değeri açısından üreticimiz için çok güzel bir alternatif. Yalnızca yetiştirilecek bitkilerin 
bölgemiz iklimine adapte olması için 1-2 yıl gibi az bir zaman gerekiyor. Bunun içinde Ertan 
Bey gibi çiftçilerimiz ile deneme dikimlerine başladık. İnanıyoruz ki yakın zamanda çiftçimiz 
adına çok güzel gelişmeler sağlayacağız. 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, İMEAK Deniz Ticaret Odası 
Antalya Şubesi Başkanı Ahmet Çetin ve Şube Müdürü Cüneyt Koşu ile birlikte Kumluca 
Kaymakamı Uğur Kolsuz'u ziyaret ederek Adrasan günübirlik tekne turu işletmecilerinin 
sorunlarını ve Adrasan'a geçici iskele yapılması konularını görüştüler. 
 
 
 
Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İbrahim Diler'i ziyaret ederek 
KUTSO-ISUBÜ işbirliği ile bölgemizde gerçekleştirilebilecek projeleri değerlendirdik. 

 

 
 

 
Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı (BAKA) Genel Sekreteri Volkan Güler'i ziyaret ederek 
bölgemizde yapılabilecek ortak projeleri değerlendirdik. 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, Meclis Başkanımız Fahri Özen ve 
yönetim kurulu üyelerimiz, Kumluca Emniyet Müdürü İrfan Ağlamaz'a hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu. 

 

Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı(BAKA) Genel Sekreteri Volkan Güler ve BAKA Antalya 
Koordinatörü Alaattin Özyürek odamızı ziyaret ederek Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 
Hüdavendigar Günay ile görüştü. Görüşmede Batı Antalya'da BAKA ve KUTSO işbirliği ile 
yapılabilecek proje ve yatırımlar değerlendirildi. 

 

 

 

Antalya Valimiz Sayın Ersin Yazıcı'yı odamızda ağırladık.  
Odamızı ziyaret eden Antalya Valisi Ersin Yazıcı'ya Yönetim Kurulu Başkanımız Murat 
Hüdavendigar Günay tarafından odamız ve Batı Antalya'daki faaliyetlerimiz hakkında bilgi 
verildi. 
VALİ YAZICI:  ÖRTÜ ALTI ÜRETİMDE TİCARİ DEĞERİ YÜKSEK ÜRÜNLERE 
YÖNELMELİYİZ.  
 B u konuda Antalya’da potansiyel yüksek. Bu potansiyelimizi üretime dökerek tarım 
ürünlerindeki gelirimizi arttırabiliriz.” 
Antalya Valisi Ersin Yazıcı, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliği ile Kumluca oda 
başkanları ve sivil toplum kuruluşlarıyla bir araya geldi. Seracılığın Kumluca da çok önemli 
bir yere sahip olduğunu ifade eden Vali Yazıcı, “Bu gelişmiş seracılık tecrübelerimizle ticari 
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değeri yüksek ürünlere yönelmeliyiz. Son zamanlarda dünya pazarında önemini artıran tropik 
meyveyi bu konuda deneyebiliriz." dedi. 
Bölgedeki sorunlar ve çalışmalarla ilgili konuşulan toplantıya Vali Ersin Yazıcı’nın yanı sıra, 
Kumluca Kaymakamı Uğur Kolsuz, Antalya Milletvekili Atay Uslu, Kumluca Ticaret Odası 
Başkanı Murat Hüdavendigar Günay, Kumluca Ziraat Odası Başkanı Hidayet Kökçe, 
Kumluca Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Selçuk Çınar ve sivil toplum kurulu başkanları 
katıldı. 
 
 
 
Toplantıya katılan oda başkanları, pandemi döneminde yaşadıkları sıkıntıları ve bölge 
sorunlarını dile getirerek bu sıkıntıların giderilmesi için çözüm istediklerini ilettiler. 
ŞEHRE FAYDALI OLMAK İÇİN BURADAYIM 
Şehirdeki sorunları çözebilmek adına oda yöneticileriyle sık sık bir araya gelmeye çalıştığını 
ifade eden Vali Yazıcı, “İş hayatım boyunca hep “Ben ne yapabilirim?” sorusunun cevabını 
aradım. Kendi yetkilerimle milletimize nasıl faydalı olurum mantığıyla çalıştım. Şehrime 
hizmet etmek için faydalı olmak için buradayım. Başta sizin gibi şehrin ekonomisine büyük 
destek olan iş insanlarıyla, Sivil Toplum kuruluşlarıyla, Siyasi kuruluşlarla, halkın seçtiği 
temsilcilerle beraber şehri en iyi şekilde yönetmeye çalışacağız. Kendi düşüncem bu tür 
kuruluşlar şehrin röntgenini en iyi çeken kuruluşlardır. Bir mahalledeki bakkalın o mahallenin 
bütün hareketliliğini, zorda olan ve keyfi yerinde olanı en iyi bilen kişi olduğunu biliyorum. 
Bu tür esnaflarımızla iletişim halinde olmamak günümüz yöneticisi için dezavantaj. Şehrin 
dinamiklerinin ne dediğini önemsiyorum.  
 
İki buçuk milyonluk bir şehrin sesine, esnaf kuruluşları, Ticaret ve Sanayi Odaları, Sivil 
Toplum ve Meslek Örgütleri’yle kulak verdiğimi, onlara ulaşabildiğimi düşünmekteyim. 
İnşallah turizmin başkenti Antalya’mızda da ortak akıl üreterek, şehrin dinamikleriyle 
etkileşim kurarak hep birlikte şehri yönetmeye çalışacağız.” diye konuştu. 
GELECEĞİMİZ EĞİTİME VERDİĞİMİZ ÖNEMLE ŞEKİLLENİR 
Dünyadaki herşeyin merkezinin insan olduğunu söyleyen Vali Yazıcı, “Her şeyin merkezinde 
olan insanın eğitimi, yetişmesi çok önemli. Eğitim bizim geleceğimizdir. Geleceğimiz eğitime 
verdiğimiz önemle şekillenir. Çalıştığım bütün şehirlerde eğitim önceliğim oldu. Sivil Toplum 
kuruluşları olarak okullara gidip kendinizi zanaatınızı anlatıp onlara rol model olmalısınız.” 
diyerek sivil toplum kuruluşlarından eğitime destek olmalarını istedi. 
ANTALYA İÇİN 3 T ÖNEMLİ 
Vali Yazıcı, “Turizm ve tarımın başkenti Antalya'mız ayrıca önemli bir de ticaret merkezi. 
Bizim için bu 3 T olmazsa olmazımız. Daha önce çalıştığım Balıkesir'de de tarım ve 
hayvancılık vardı. Hayvancılık buradan ilerideydi ama tarım burada çok daha ileride. En 
temel ihtiyaçları tarımdan ve hayvancılıktan üretiyoruz. Dolayısıyla birbirine bağlı bu 3 T’yi 
desteklemeye devam edeceğiz. 
TARIMDA ÇEŞİTLİLİK SAĞLAYARAK DÜNYA PAZARINDA YENİ ÜRÜNLERLE 
YER BULMALIYIZ 
Seracılığın Kumluca da çok önemli bir yere sahip olduğunu ifade eden Vali Yazıcı, “Bu 
gelişmiş seracılık tecrübelerimizle ticari değeri yüksek ürünlere yönelmeliyiz. Son 
zamanlarda dünya pazarında önemini artıran tropik meyveyi bu konuda deneyebiliriz. 
Gazipaşa ve Alanya’da bazı yerleri gezdim. Bu konuda Antalya da potansiyel yüksek. Bu 
potansiyelimizi üretime dökerek tarım ürünlerindeki gelirimizi arttırabiliriz.” dedi. 
SANAT ESERİ ÖZELLİĞİNDE MİMARİ YAPILARIMIZ OLMALI 
Şehrin turizm potansiyeli için mimarisinin de önemli olduğunu vurgulayan Vali Yazıcı, 
“Kumluca yeni yapılaşan bir bölgemiz. Bu sebeple mimarisi önem arz ediyor. Kocaeli 
Büyükşehir Belediyesinde beş yıl genel sekreterlik yaptım. Göreve başladığımda teknik ekiple 
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bir toplantı yaptık. Mimari ile ilgili konuşurken arkadaşlara “Ben önünde fotoğraf çektirilecek 
binalar istiyorum” dedim. “Nasıl?” diye şaşırdılar. Öyle binalar yapmalısınız ki insanlar bu 
binaların önüne geldiğinde durup fotoğraf çektirsinler dedim. Bu konuyu önemsiyorum.  
 
 
Barcelona şehri mimarisiyle örnek bir şehir. Sırf şehrin mimari yapısını görmek için bile çok 
sayıda ülkelerden turist gelmekte. Bunu biz de başarabiliriz. Binalarımızın iç ve dış mimarisi 
sanat eseri özelliği taşıyacak estetiğe ve kullanıma sahip olmalı. İşte o zaman yeni mimari 
yapılarımızla da turizme katkı sağlarız.  ifadelerini kullandı. 

 
 
 
Kaş Gıda OSB için Tarsus OSB'ye inceleme gezisi düzenleyen Kumluca Ticaret ve Sanayi 
Odası heyeti Tarsus Ticaret Borsası'nı ziyaret etti. KUTSO Başkan Yardımcısı Bayram 
Karagül başkanlığındaki heyet burada Tarsus Ticaret Borsası Başkan Yardımcısı Ali Seçer 
tarafından karşılandı. Ziyarette kurumlar arası bilgi alışverişinde bulunuldu ve kıyaslama 
çalışması yapıldı. 
 
Kaş Kınık Gıda Ihtisas Organize Sanayi Bölgesi Kurulumuna Yönelik Fizibilite Raporu 
Hazırlama Projemiz kapsamında BAKA(Batı Akdeniz Kalkınma Ajansı) Proje Uzmanımız 
Çağatay Karaca odamıza düzenli izleme ziyareti gerçekleştirmiştir. Aynı zamanda yapılması 
planlanan projeler ile ilgili fikir alışverişinde bulunuldu. 
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Kumluca Sosyal Güvenlik Merkez Müdürümüz Sayın Meltem DİLEKCAN, odamızı ziyaret 
ederek Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar GÜNAY ve Genel Sekreterimiz 
Mesut BAKAR ile bir araya geldiler.  Sigortalı çalışmanın ülkemize katkısı ve hem işçi hem 
de işveren açısından önemi  konularında hazırlanan bilgilendirme broşürlerini bizlerle 
paylaştılar. Kendilerine teşekkür ediyoruz. 
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İKLİM DEĞİŞTİ, ÖNLEMLER DE DEĞİŞMELİ. 
Çiftçinin son yıllarda meydana gelen doğal afetlerle mücadele etmeye gücünün yetmediğini 
belirten KUTSO Başkanı Murat H. Günay, iklim değişikliği sonucu oluşan bu yeni durum 
karşısında devletin yeni bir strateji izlemesi gerektiğini belirtti. 
Küresel ölçekteki iklim değişiklerinin özellikle kış aylarında gerçekleştirilen örtü altı üretim 
ve narenciye tarımına büyük zarar vermeye başladığını belirten Kumluca Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat Hüdavendigar Günay sözlerine şöyle devam etti; 
Bölgemizde son 3 yılda gerçekleşen fırtına, hortum ve dolu gibi doğa olayları normal seyrinin 
üzerinde ve yıkıcı bir şekilde gerçekleşiyor. Bu durum özellikle cam seralarımızı içerisinde 
tarım yapılamaz hale getirdi. 
 
  
Afetlere Dayanıklı Seralar Kurulmalı. 
Bölgemizde zarar gören seraların yerine kurulacak yeni seralar için acilen yeni standartlar 
belirlenmeli. Kurulacak yeni seralar yeni iklim şartlarından kaynaklanan zararlardan en az 
etkilenecek şekilde hazırlanan bu standartlara göre projelendirilerek ruhsatlandırılmalı. 
Hibe ve Uzun Vadeli Krediler Verilmeli. 
 
Daha sezon başında seraları ve ürünleri heba olan üreticimiz mevcut borçlarını ödemekte bile 
zorlanırken yeni sera kurmanın yükünü kaldırabilecek durumda değil. Yıkılan seraların yerine 
hibe ve uzun vadeli, faizsiz krediler ile yeni seraların kurulması sağlanmalı.  
Çiftçi Gereken Fedakârlığı Yaptı, Sıra Devlette. 
Koronavirüs tedbirlerinin uygulandığı dönemde bile üretime bir güne bile ara vermeden, 
canını hiçe sayarak çalışan fedakâr çiftçimiz destek bekliyor. Devletimizin bu konuda ciddi 
bir destek paketi açıklamasını bekliyoruz. 
TARSİM Bölgemizde Üretim Yapılan Tüm Alanları Kapsamalı. 
Üreticilerimizin mağduriyet yaşadığı bir diğer konu da TARSİM. Bu konuda Tarım 
Bakanlığı’nın Çiftçi Kayıt Sistemine kayıtlı olan tüm çiftçilerimizin TARSİM’den 
yararlanmasını istiyoruz. Ayrıca yine TARSİM tarafından dolusavar gibi uygulamalar ile 
çiftçimizin ürünlerinin korunması sağlanabilir. 
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KUTSO ve Halkbank “Tedarik Zinciri Finansmanı” için Protokol İmzaladı. 
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ile T.C. 
Halkbank Kumluca Şubesi Müdürü Önder Kılıç tarafından “Tedarik Zinciri Finansmanı 
Protokolü” imzalandı.  
İmzalanan protokolün ana amacı tedarikçi ve alıcıların banka üzerinde oluşturulan kapalı 
devre bir sisteme tanımlanarak, alım-satım işlemlerinin Halkbank garantörlüğünde 
gerçekleştirilmesi olup böylece tahsilat konusunda her iki tarafın da riski sıfıra 
indirilmektedir. 
Ürünün satıcılar (tedarikçi) açısından faydaları: 
- Tahsilat riskinin sıfıra indirilmesi 
- Esnek vade ve taksit imkânları ile daha fazla satış yapabilme imkânı 
Ürünün alıcılar açısından faydaları: 
- Finansmana kolay erişim: Ödemeleri taksit ve vadeler ile yapma imkânı 
- Kredi/çek kullanmadan kendi tedarikçisi ile banka üzerinden ticaret yapması 
- Artan kredi limitleri 
KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay; “Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Halkbank Genel Müdürü Osman Arslan’ın 
katılımıyla gerçekleştirilen protokol kapsamında tüm üyelerimize, ticari mal alım-
satımlarında, güvenli ticaret sistemi ve kolay finansman imkânı getiriliyor. 
 
Böylece tedarik zincirinin aksamadan sürdürülmesine ciddi bir katkı sağlanıyor. Halkbank 
banka kartı ile ekonomiye kazan-kazan anlayışını getirilmiş oluyor. Tedarik Zincirinin işleyişi 
ve devamlılığı kolaylaştırılıyor. Alıcı ve satıcının güven içinde alışveriş yapmasının önü 
açılıyor. 
Bu sayede, üreticiler veya satıcılar, tahsilat ile uğraşmadan, güven içinde mallarını 
satabilecekler. Sattıkları mal bedelini, alacak riski taşımadan, Halkbank garantisiyle peşin ya 
da taksitli alacaklar. Böylece nakit akışını öngörülebilir hale getirmiş olacaklar. Alıcılar da 
uygun vade ve maliyette finansman temin ederek, tedarik ihtiyaçlarını karşılayacaklar. 1,5 
seneye ulaşan kredi imkanına kavuşacaklar. Ödemelerini, esnek vadelendirme ile yapacaklar. 
Böylece nakit akışlarını rahatlatacaklar. Yani kısaca, mal almak gerekince, bu kart ile para 
ödemeden satın alma yapılıyor. Satıcı da, bu kimdir diye endişe etmeden malını güvenle satıp, 
parasını bankadan tahsil ediyor. 
Halkbank tarafından, ciro ve kredibiliteye göre belirlenecek limitler dâhilinde üyelerimiz bu 
sistemden faydalanabilecek. Böylece, artan korona virüs vakaları nedeniyle yeni tedbirlerin 
alındığı bu dönemde, nakit akışlarını rahatlatmış olacaklar” dedi. 
Detaylı bilgiye Halkbank şubelerinden ve TOBB web sitesinden ulaşılabilir. 
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Genel Sekreterimiz Mesut Bakar, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı ve Birleşmiş Milletler 
Kalkınma Programı (UNDP) Türkiye Temsilciliği iş birliği ile “Covid-19 Krizine Yanıt ve 
Dayanıklılık Projesi” kapsamında düzenlenen Gıda Sektörü Odak grup toplantısına katılarak 
odamızın görüşlerini belirtti. 

 

 

 

Yönetim Kurulu Başkanımız Murat Hüdavendigar Günay, online gerçekleştirilen BAGEV / 

Batı Akdeniz Ekonomisini Geliştirme Vakfı Yönetim Kurulu toplantısına katıldı. 
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KUTSO ve Ziraat Bankası “Tedarik Zinciri Finansmanı” için Protokol İmzaladı. 

Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası (KUTSO) Başkanı Murat Hüdavendigar Günay ile T.C. 
Ziraat Bankası Kumluca Şubesi Müdürü Arzu Falay tarafından “Bankkart Başak Tedarik 
Zinciri Finansmanı Protokolü” imzalandı.  

İmzalanan protokolün ana amacı tedarikçi ve alıcıların banka üzerinde oluşturulan kapalı 
devre bir sisteme tanımlanarak, alım-satım işlemlerinin Ziraat Bankası garantörlüğünde 
gerçekleştirilmesi olup böylece tahsilat konusunda her iki tarafın da riski sıfıra 
indirilmektedir. 

Ürünün satıcılar (tedarikçi) açısından faydaları: 

- Tahsilat riskinin sıfıra indirilmesi 

- Esnek vade ve taksit imkânları ile daha fazla satış yapabilme imkânı 

Ürünün alıcılar açısından faydaları: 

- Finansmana kolay erişim: Ödemeleri taksit ve vadeler ile yapma imkânı 

- Kredi/çek kullanmadan kendi tedarikçisi ile banka üzerinden ticaret yapması 

- Artan kredi limitleri 

KUTSO Başkanı Murat Hüdavendigar Günay; “Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Ziraat Bankası Genel Müdürü Hüseyin Aydın’ın 
katılımıyla gerçekleştirilen protokol kapsamında tüm üyelerimize, ticari mal alım-
satımlarında, güvenli ticaret sistemi ve kolay finansman imkânı getiriliyor.  

Böylece tedarik zincirinin aksamadan sürdürülmesine ciddi bir katkı sağlanıyor. Ziraat 
Bankkart ile ekonomiye kazan-kazan anlayışını getirilmiş oluyor. Tedarik Zincirinin işleyişi 
ve devamlılığı kolaylaştırılıyor. Alıcı ve satıcının güven içinde alışveriş yapmasının önü 
açılıyor. 

Bu sayede, üreticiler veya satıcılar, tahsilat ile uğraşmadan, güven içinde mallarını 
satabilecekler. Sattıkları mal bedelini, alacak riski taşımadan, Ziraat Bankası garantisiyle 
peşin ya da taksitli alacaklar. Böylece nakit akışını öngörülebilir hale getirmiş olacaklar. 
Alıcılar da uygun vade ve maliyette finansman temin ederek, tedarik ihtiyaçlarını 
karşılayacaklar. 1,5 seneye ulaşan kredi imkanına kavuşacaklar. Ödemelerini, esnek 
vadelendirme ile yapacaklar. Böylece nakit akışlarını rahatlatacaklar. Yani kısaca, mal almak 
gerekince, bu kart ile para ödemeden satın alma yapılıyor. Satıcı da, bu kimdir diye endişe 
etmeden malını güvenle satıp, parasını bankadan tahsil ediyor. 

Ziraat Bankası tarafından, ciro ve kredibiliteye göre belirlenecek limitler dâhilinde üyelerimiz 
bu sistemden faydalanabilecek. Böylece, artan korona virüs vakaları nedeniyle yeni 
tedbirlerin alındığı bu dönemde, nakit akışlarını rahatlatmış olacaklar” dedi. 

Detaylı bilgiye Ziraat Bankası şubelerinden ve TOBB web sitesinden ulaşılabilir. 
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Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Kumluca hizmet binasında, Koronavirüse (Kovid-19) karşı 
dezenfeksiyon çalışması yapıldı. 

 

 
 
 

https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/a.102362149825130/3947045198690120/?__cft__%5b0%5d=AZWLOJPARVRnhp2Xl0Qt0HQKnUSHdT_vnH9g2FHYLiwgYkmE7pA00Gpv7y_zsLi1kTObS2xBzzPDm2i9A_d3dVFnf_IZyjz4RLHLwogJfMWiyc2vbLr7lGIsQ89J6VK3ThiahLrwSAjORYQQChqMHifXIgcfuizA3BJaGaLbWmxuULJGrq0o1HvLPAQSVtPrvKw&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/kumlucatso/photos/a.102362149825130/3947045198690120/?__cft__%5b0%5d=AZWLOJPARVRnhp2Xl0Qt0HQKnUSHdT_vnH9g2FHYLiwgYkmE7pA00Gpv7y_zsLi1kTObS2xBzzPDm2i9A_d3dVFnf_IZyjz4RLHLwogJfMWiyc2vbLr7lGIsQ89J6VK3ThiahLrwSAjORYQQChqMHifXIgcfuizA3BJaGaLbWmxuULJGrq0o1HvLPAQSVtPrvKw&__tn__=EH-R
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25. Hasyurt Tarım Fuarı “Eski Yerinde, Yeni Tadında”. 
Hasyurt Tarım Fuarı Finike Belediyesi, Antalya Ticaret Borsası ve Kumluca Ticaret ve Sanayi 
Odası işbirliği ile kaldığı yerden devam edecek. 
Antalya Ticaret Borsası Başkanı Ali Çandır ev sahipliğinde bir araya gelen Finike Belediye 
Başkanı Mustafa Geyikçi, Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Murat 
Hüdavendigar Günay ve fuarcılık firması 25. Hasyurt Tarım Fuarını 2021 yılı Mart ayında tekrar 
düzenleme kararı aldı. 
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KUMLUCA TİCARET VE SANAYİ ODASI OLARAK; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

GÜNLÜK MEVZUAT TAKİBİ 

YAPIYORUZ  

Vergi, dış ticaret, gümrük, çalışma 

ve sosyal güvenlik gibi yasa, 

yönetmelik ve tebliğlerdeki 

değişiklikleri üyelerimize ve 

yatırımcılara  bildiriyoruz. 

LOBİCİLİK FAALİYETLERİ 

GERÇEKLEŞTİRİYORUZ. 

Çeşitli platformlarda düzenlenen 

seminer, konferans, forum ve 

etkinliklerde Oda olarak Batı 

Antalya Bölgemizi temsil 

ediyoruz. 

ÜYELERİN BASIN, MEDYA VE E-

MEDYA İLİŞKİLERİNİ 

SAĞLIYORUZ. 

Üyelerimizi basın, medya ve e-

medya aracılığı ile ekonomi 

gündemi, iş fırsatları, fuar 

takvimi, kurum faaliyetleri ve 

mevzuatlar ile ilgili 

bilgilendiriyoruz. 

BATI ANTALYA BÖLGESİNİN 

TİCARİ ARŞİVİNİ 

TUTUYORUZ 

Modern arşiv sistemi ile 

bölgemizin ticari hafızasını 

korumayı sürdürüyoruz. 

ÇAĞRILARINIZA KULAK 

VERİYORUZ. 

0242-8890707 numaralı 

telefonumuz ile ihtiyacınız olan 

konularda destek veriyoruz. 

İHTİYAÇ SAHİPLERİNE 

ERZAK VE EĞİTİM 

YARDIMI YAPIYORUZ. 

Birliğimiz ile birlikte her yıl 

yaklaşık 2 bin ihtiyaç 

sahibine yardım paketleri 

dağıtıyoruz. 

MESLEK KOMİTELERİNİN 

BULUŞMA NOKTASIYIZ          

Komitelerimizle sektörlerinin 

güncel konularına çözüm 

yolları üretiyoruz. 
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SEKTÖREL SEMİNERLER 

DÜZENLİYORUZ. 

Üyelerimizin değişen 

koşullara ayak 

uydurmalarını 

kolaylaştırmak ve bilgi 

ihtiyacını gidermek için 

seminerler düzenliyoruz. 

4 BİN FİRMAYA SİCİL VE 

TESCİL HİZMETİ 

VERİYORUZ. 

Yeni açılan firmaların tescil 

ve sicil işlemlerini 

kolaylaştırarak, yeni 

istihdama fırsat sağlıyoruz. 

 

KOBİLER’E DEV HİZMETLER! 

Meslek Edindirme Kursları, 

Sertifikalı Mesleki 

Belgelendirme Hizmetleri, 

Devlet destekleri ile ilgili 

bilgilendirme seminerleri. 

DIŞ TİCARET BELGELERİ 

VERİYORUZ. 

A.TR Dolaşım Belgesi, EUR1 

ve EUR-MED Dolaşım Belgesi 

gibi dış ticaret belgeleri 

veriyoruz. 

ÖĞRENCİLERE TAM 

DESTEK! 

Her yıl lisans 

öğrencilerine burs 

veriyoruz. 

ÜYELERİMİZİ 

ÖDÜLLENDİRİYORUZ 

Başarıları ile iş ve ticaret 

hayatına katkı sağlayan 

üyelerimizi desteklemek ve 

şevklerinin artmasını 

sağlamak amacıyla 

ödüllendiriyoruz. 

FUARLARLA BÖLGEDEKİ İŞ 

YAŞAMINA GÜÇ 

KAZANDIRIYORUZ. 

Yurtiçi ve yurtdışı fuarlara 

katılım sağlayarak üyelerimizi 

yeni pazarlarla buluşturuyoruz. 

 

 

BÖLGEMİZ VE ÜYELERİMİZİN 

SORUNLARINA ÇÖZÜM YOLLARI 

ARIYORUZ. 

Üyelerimizin ve bölgemizin 

sorunlarını üst düzey 

bürokratlara taşıyarak çözüm 

yolları arıyoruz. 


